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Esen Kalın…

Ne zaman bir araya gelerek Çivril'in sorunlarını 
tar�ş�nız? Kendi yöne�mlerinizi toplayıp 
aldığımız kararlar Çivril'e hayırlı olsun demek 
yeterli olmuyor Saatler alınmadığı için çocuklar 
karanlıkta kalkıyor okula gidiyor diye sitem 
edenler var, Sabah namazını kaç yıldır 
Mekkelilerle aynı saa�e kılıyoruz daha ne 
is�yorsunuz?

Ne yazık ki Çivril siyasetçisi yukarıdaki �kra gibi 
birbirinin ayağını çekiyor, Acıpayam ve Tavas 
siyasetçisi Denizliyi yöne�yor. Vekilleri onu bunu 
geç�m Çivril de ki en azından mecliste olan 
par�lerin ilçe başkanları hep birlikte ne zaman 
toplandınız?

Berat Albayrak bakanlığı döneminde Uzaya 4 
şeritli yol yapıyoruz desek inanacak kitlemiz var 
demiş� Müjdeler olsun Uzay yolu yapımı, Çivril 
ışıklı yolu kum ocakları bölgesinden başladı yol 
yüksek diyorlar dar diyorlar, yol yapılıyor, 
yükseklerde hava alarak etra� seyrederek 
yolculuk yapacaksınız daha ne is�yorsunuz size 
de yaranılmıyor.

Çivril-Dinar yolu Bitmeyen aşk gibi Dinar tara� 
yaklaşık 10 yıl önce Gökgöl sınırına kadar yapıldı 
gerisi Denizlinin işi diyerek bırak�lar.

Mesirelik alanın ismi Bayraktepe, Türk 
devletlerine ait bayrakları temin edemediyseniz 
en azından bütün direklere Ayyıldızlı bayrağımızı 
asmak çok mu zor?

Demek ki istenilse yola fazla hasar vermeden 
kazı yapılabiliyor. Bayraktepe de bulunan Türk 
devletlerine ait bayraklar yıprandığı için 
sökülmüş tekrar yerlerine takılmamış.

Geçen ha�a Galericiler sitesi yolu yukarıları, 
okul bölgelerinde elektrik kabloları yer al�na 
alma çalışmaları yapılıyordu, kazı makinası 10-15 
cm kadar genişliğinde kazıyor, doğalgaz borusu 
kadar kabloyu döşüyor ve kapa�yorlar ha�a 
kapanmamış bile olsa üzerinden bir araç 
rahatlıkla geçebiliyor.

Yıllardır önce kanalizasyon daha sonra doğal 
gaz kazıları nedeniyle yollar köstebek çukuruna 
döndü. Mahallemize Doğal gaz geldiğinde 
döşenen borular 15cm çapında, kazılan kanallar 
70-80 cm bu daha küçük ağızlı kepçeyle 
kazılamaz mı dedim, yetkililerden önce 
etra�mdan doğal gaz geldi daha ne is�yorsun 
tepkileri aldım.

Atatürk anı�nın oradan PTT ye kadar ha�a 
ilerisi de olabilir büyük bir yeral� otoparkı 
olabilirdi ge�rdiler Çivrilin akciğerleri olan parka 
2 büyük beton bina dik�ler.

75 yataklı hastane ile 100 yataklı arasında 
dağlar kadar fark olduğunu anladılar. Otopark 
sorunu yıllardır var hiç kimse ileriye dönük a�lım 
yapmadı, yapamadılar.

Çivril'e 100 yataklı Devlet hastanesi yapılacak� 
bazıları 75 yataklı olsa ne olur dediler şimdi 75 
yataklı hastanede şu branşta bu branşta doktor 
yok diyorlar.

Bu yazdığıma kızanlar olabilir 36 yıldır Çivril de 
yaşıyorum aynı havayı hep birlikte soluyoruz. 
Çivril'in eksiklerinden birisi Kadın doğum ve 
çocuk hastanesi. Çivril de hastane yapacak en az 
50 isim sayabilirim kimseden �k yok, Belki 
onlarında haklı sebepleri vardır bilemem.

Yanında zebani olmayan bir kazan Baba Erenin 
dikka�ni çeker burada neden zebani yok diye 
sorar? O kazanda Çivrilliler var kazandan çıkmak 
isteyeni al�akiler çekiyor çıkmak isteyen tekrar 
kazanın içine düşüyor bu nedenle o kazanda 
zebaniye ih�yaç yok!

Her yerde büyük kazanlar içinde insanlar, 
kazanlar kaynamakta, kazanların yanında 
zebaniler, kazandan çıkmak isteyenleri büyük 
kepçelerle kazana geri i�yorlar.

Fıkra bu ya Baba Erenlerden birisi gece 
rüyasında Cehenneme gider.

KARA KAZANLAR KAYNIYOR!
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Şevkiye Özel Fen Lisesi Konferans 
salonunda düzenlenen film gösterimine çok 
sayıda öğrenci ve Çivrilli katıldı. // Serap 
Sofulu 

Çivril Belediyesi tarafından düzenlenen film 
gösteriminde Atatürk'ün hayatından kesitler 
sunan 'Son Akşam Yemeği' filmi sahnelendi. 

Atatürk'ün vefatının 86 'ncı yıldönümü Çivril 
Belediyesi tarafından düzenlenen sinema 
filmi gösterimi ile sona erdi.

Şevkiye Özel Fen Lisesi konferans 
salonundaki Atatürk'ü anma programı 
öğrencilerin hazırladığı 'Atatürk'oratoryası ile 
sona ererken program sonunda Çivril 
Kaymakamı Hasan Akbulut anma programını 
hazırlayan öğrencilere teşekkür ederek 
programda görev alan öğretmen ve 
öğrencilere çiçek takdim etti. 

Programda Atatürk'ün sevdiği türküleri 
seslendiren Gümüşsu Derviş Ali Mehmet 
Ceylan Ortaokulu Müdürü Bülent Aydın anma 
programına katılanlar tarafından beğeni ile 
dinlendi. 

Öğrencilerin Atatürk ve O'nun hayatı ile ilgili 
şiirleri okuduğu anma programı, Atatürk'ün 
hayatının anlatıldığı sinevizyon gösterimi ile 

devam etti. Öğrencilerin 'Ata'ya mektup' adlı 
metni okumasının ardından öğrenci ve 
öğretmenler Atatürk'ün sevdiği türküleri 

seslendirdi.

Cumhuriyet Meydanındaki törenin ardından 
anma programı Şevkiye Özel Fen Lisesi 
konferans salonunda devam etti. Saygı 
duruşu ve istiklal marşının okunmasıyla 
başlayan anma programı günün anlam ve 
önemini belirten konuşmanın yapılması ile 
devam etti. Keriman Kamer Mesleki Teknik 
Anadolu Lisesi Müdürü Bircan Bural yaptığı 
konuşmada Türkiye Cumhuriyetinin kurucusu 
Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk'ün 
hayatından kesitler sunarak O'na duyulan 
minnet ve özlemden bahsetti. 

10 Kasım Pazar günü Cumhuriyet 
Meydanında bulunan Atatürk anıtı önünde 
başlayan anma programı çelenk sunumunun 
ardından saygı duruşu ve İstiklal marşının 
okunması ile devam etti. Saat 09.05'i 
gösterdiğinde çalan sirenler eşliğinde 2 
dakikalık saygı duruşu ile törene katılanlar ve 
Çivril halkı, Ata'sına olan saygı, hasret ve 
minnetini gösterdi. 

Cumhuriyet Meydanında başlayan ve 

Şevkiye Özel Fen Lisesinde sona eren anma 
törenine Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut, 

Belediye Başkanı Semih Dere, İlçe Emniyet 
Müdürü Asım Kayacı, İlçe Jandarma 
Komutanı Jandarma Teğmen Ali Çolak başta 

olmak üzere Siyasi parti temsilcileri, Kamu 
Kurumu müdürleri, STK temsilcileri, 
öğrenciler ve vatandaşlar Belediye Meclis 

üyeleri katıldı.

Çivril Kaymakamlığı ve Çivril Belediyesinin 
önderliğinde hazırlanan anma programı 
etkinlikleri ile Atatürk'ün aramızdan ayrılışının 

86'ncı yıldönümü programı düzenlendi. 10 
Kasım Pazar günü saat 08.55'te Cumhuriyet 

meydanında başlayan anma programı 
Şevkiye Özel Fen Lisesi Konferans 

salonunda düzenlenen film gösterimi ile sona 
erdi. 

// Nihat Kaplan

Etkinliğin kadınların isteğine göre devam 
edeceğini vurgulayan Muhtar Deniz Salkan 
“ aylık ya da iki aylık dönemlerde yapmayı 
planlıyoruz. Kadınlarımızın istek ve 
taleplerine göre şekillendireceğiz. Haftanın 
belirli günlerinde birlikte olacağız. 
Düzenleyeceğimiz aktivite ve etkinlikler 
ücretsiz olacak” dedi.

Kırsal kesimlerde kadınların spor ve 
sosyal hayata girmesinde sıkıntı yaşadığına 
dikkat çeken Muhtar Deniz Salkan “Çivril 
kadınların hayatın her anlamında içinde 

olduğu bir bölge olmasına rağmen biz 
mahallemizdeki kadınların kendilerini daha 
rahat hissedebileceği, tanıdıkları ile 
komşuları ile birlikte spor ve fiziksel aktivite 
yapabildiği bir etkinlik düzenlemek istedik. 
Bu amaçla İlçe Milli eğitim Müdürlüğümüz, 
İlçe Gençlik ve spor müdürlüğümüz ve Halk 
Eğitim merkezi müdürlüğümüz ile kadınlara 
yönelik fiziksel aktivite ve farkındalık 
programı geliştirdik. Duyurusunu yaptığımız 
etkinlik Kasım ayının son haftasında 
başlayacak. Kayıtları aldık. Beklediğimizden 
daha fazla ilgi ve talep var, mahallemizde 
bulunan İsmail Özcan ilkokulunun kapalı 
spor salonunda eğitmenlerimiz eşliğinde 
hep birlikte spor yapacağız, farklı konularda 
eğitimler alacağız” dedi. 

Yerel seçimlerin ardından mahallenin eksik 
ve ihtiyaçlarının giderilmesi için Çivril 
Belediyesi ile çalışmalar yapan muhtar 
Deniz Salkan mahallede yaşayan kadınların 
sağlıklı bir yaşam sürmesi için İsmail Özcan 
İlkokulu spor salonunda kadınlara yönelik 
fiziksel aktivite ve farkındalık etkinliği 
düzenliyor. Etkinliğe mahalle sakinlerinden 
çok talep olduğunu belirten muhtar Deniz 
Salkan “kadınlarımızdan gelen talep ve 
istek doğrultusunda başlatmayı 
planladığımız etkinliğe beklediğimizden 
fazla başvuru oldu” dedi.

31 Mart yerel seçimlerinde Çivril tarihinde 
bir ilki gerçekleştirerek Çivril'in ilk kadın 
muhtarlarından biri olmayı başaran Saray 
Mahallesi muhtarı Deniz Salkan, mahallede 
yaptığı çalışmalar ve yürüttüğü projeler ile 
mahalle halkının sevgisini kazandı.

Çivril'in kadın muhtarlarından Deniz Salkan mahallesinde yaşayan 
kadınların sağlıklı bir hayat sürmeleri için çalışma başlattı

Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk'ün aramızdan ayrılışının 
86. Yıldönümü, Çivril'de düzenlenen farklı etkinliklerle anıldı

Başkan Semih Dere, uygulamanın 
sunduğu ek özelliklere de dikkat çekerek 
“Cepte Anons” uygulamasında, doğal afet 
durumlarında kullanılmak üzere düdük sesi 
ve S.O.S ışığı gibi hayat kurtarıcı 
özelliklerin de bulunduğunu belirtti. 

Başkan Dere, tüm Çivrillileri “Cepte 
Anons” uygulamasını kullanmaya davet 
ederekcepte anons hizmetiyle 
vatandaşların duyurulardan haberdar 
olmasının çok daha kolay hale geldiğini 
vurguladı. Belediye başkanı Semih Dere 
ayrıca, bu uygulamanın görüntü ve gürültü 
kirliliğini de azaltmayı hedeflediğini de 
sözlerine ekledi. // Mehtap Kayaoğlu

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 
uygulama hakkında yaptığı açıklamada, “ 
kaliteli, hızlı ve çağa uygun hizmet anlayışı 
ile vatandaşlarımızın ilan ve duyurulara 
ulaşması adına başlattığımız cep 
telefonundan anons sistemini uygulamaya 
soktuk. 'Cepte Anons' uygulamasını 
kullanmak isteyen vatandaşlarımız, İphone 
ya da Android telefon fark etmeksizin 
uygulamayı indirip Çivril Belediyesini takip 
ederek belediyemiz tarafından yapılan tüm 
duyurulara anında ulaşabilecekler. 
Duyuruları kaçıran ya da tekrar dinlemek 
isteyen hemşerilerimiz, sadece 'dinle' 
tuşuna basarak bu hizmetten kolayca 
faydalanabilecekler” dedi.

Çivril Belediyesi, vatandaşlarına daha 
erişilebilir ve modern bir hizmet sunmak 
amacıyla cep telefonundan anons sistemi 
uygulaması başlattı. “Cepte Anons” 
uygulamasını indiren Çivrilliler bu uygulama 
sayesinde, belediye hoparlörlerinden 
yapılan duyurular artık cep telefonları 
üzerinden anında ve otomatik olarak 
dinleyebilecek, bir başkasına mesaj olarak 
iletebilecek.

Çivril Belediyesi, 
vatandaşların duyuru ve 
ilanlara daha net ve rahat 
ulaşabilmesi için cep 
telefonundan anons 
sistemi geliştirerek 
“Cepte Anons” 
uygulamasını başlatıyor.

ÖZLEM, SEVGİ VE MİNNETLE ANDIKKADIN MUHTAR SAĞLIK İÇİN KOLLARI SIVADI

CEPTA ANANOS SİSTEMİ BAŞLIYOR
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Şevkiye Özel Fen Lisesi Konferans 
salonunda düzenlenen film gösterimine çok 
sayıda öğrenci ve Çivrilli katıldı. // Serap 
Sofulu 

Çivril Belediyesi tarafından düzenlenen film 
gösteriminde Atatürk'ün hayatından kesitler 
sunan 'Son Akşam Yemeği' filmi sahnelendi. 

Atatürk'ün vefatının 86 'ncı yıldönümü Çivril 
Belediyesi tarafından düzenlenen sinema 
filmi gösterimi ile sona erdi.

Şevkiye Özel Fen Lisesi konferans 
salonundaki Atatürk'ü anma programı 
öğrencilerin hazırladığı 'Atatürk'oratoryası ile 
sona ererken program sonunda Çivril 
Kaymakamı Hasan Akbulut anma programını 
hazırlayan öğrencilere teşekkür ederek 
programda görev alan öğretmen ve 
öğrencilere çiçek takdim etti. 

Programda Atatürk'ün sevdiği türküleri 
seslendiren Gümüşsu Derviş Ali Mehmet 
Ceylan Ortaokulu Müdürü Bülent Aydın anma 
programına katılanlar tarafından beğeni ile 
dinlendi. 

Öğrencilerin Atatürk ve O'nun hayatı ile ilgili 
şiirleri okuduğu anma programı, Atatürk'ün 
hayatının anlatıldığı sinevizyon gösterimi ile 

devam etti. Öğrencilerin 'Ata'ya mektup' adlı 
metni okumasının ardından öğrenci ve 
öğretmenler Atatürk'ün sevdiği türküleri 

seslendirdi.

Cumhuriyet Meydanındaki törenin ardından 
anma programı Şevkiye Özel Fen Lisesi 
konferans salonunda devam etti. Saygı 
duruşu ve istiklal marşının okunmasıyla 
başlayan anma programı günün anlam ve 
önemini belirten konuşmanın yapılması ile 
devam etti. Keriman Kamer Mesleki Teknik 
Anadolu Lisesi Müdürü Bircan Bural yaptığı 
konuşmada Türkiye Cumhuriyetinin kurucusu 
Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk'ün 
hayatından kesitler sunarak O'na duyulan 
minnet ve özlemden bahsetti. 

10 Kasım Pazar günü Cumhuriyet 
Meydanında bulunan Atatürk anıtı önünde 
başlayan anma programı çelenk sunumunun 
ardından saygı duruşu ve İstiklal marşının 
okunması ile devam etti. Saat 09.05'i 
gösterdiğinde çalan sirenler eşliğinde 2 
dakikalık saygı duruşu ile törene katılanlar ve 
Çivril halkı, Ata'sına olan saygı, hasret ve 
minnetini gösterdi. 

Cumhuriyet Meydanında başlayan ve 

Şevkiye Özel Fen Lisesinde sona eren anma 
törenine Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut, 

Belediye Başkanı Semih Dere, İlçe Emniyet 
Müdürü Asım Kayacı, İlçe Jandarma 
Komutanı Jandarma Teğmen Ali Çolak başta 

olmak üzere Siyasi parti temsilcileri, Kamu 
Kurumu müdürleri, STK temsilcileri, 
öğrenciler ve vatandaşlar Belediye Meclis 

üyeleri katıldı.

Çivril Kaymakamlığı ve Çivril Belediyesinin 
önderliğinde hazırlanan anma programı 
etkinlikleri ile Atatürk'ün aramızdan ayrılışının 

86'ncı yıldönümü programı düzenlendi. 10 
Kasım Pazar günü saat 08.55'te Cumhuriyet 

meydanında başlayan anma programı 
Şevkiye Özel Fen Lisesi Konferans 

salonunda düzenlenen film gösterimi ile sona 
erdi. 

// Nihat Kaplan

Etkinliğin kadınların isteğine göre devam 
edeceğini vurgulayan Muhtar Deniz Salkan 
“ aylık ya da iki aylık dönemlerde yapmayı 
planlıyoruz. Kadınlarımızın istek ve 
taleplerine göre şekillendireceğiz. Haftanın 
belirli günlerinde birlikte olacağız. 
Düzenleyeceğimiz aktivite ve etkinlikler 
ücretsiz olacak” dedi.

Kırsal kesimlerde kadınların spor ve 
sosyal hayata girmesinde sıkıntı yaşadığına 
dikkat çeken Muhtar Deniz Salkan “Çivril 
kadınların hayatın her anlamında içinde 

olduğu bir bölge olmasına rağmen biz 
mahallemizdeki kadınların kendilerini daha 
rahat hissedebileceği, tanıdıkları ile 
komşuları ile birlikte spor ve fiziksel aktivite 
yapabildiği bir etkinlik düzenlemek istedik. 
Bu amaçla İlçe Milli eğitim Müdürlüğümüz, 
İlçe Gençlik ve spor müdürlüğümüz ve Halk 
Eğitim merkezi müdürlüğümüz ile kadınlara 
yönelik fiziksel aktivite ve farkındalık 
programı geliştirdik. Duyurusunu yaptığımız 
etkinlik Kasım ayının son haftasında 
başlayacak. Kayıtları aldık. Beklediğimizden 
daha fazla ilgi ve talep var, mahallemizde 
bulunan İsmail Özcan ilkokulunun kapalı 
spor salonunda eğitmenlerimiz eşliğinde 
hep birlikte spor yapacağız, farklı konularda 
eğitimler alacağız” dedi. 

Yerel seçimlerin ardından mahallenin eksik 
ve ihtiyaçlarının giderilmesi için Çivril 
Belediyesi ile çalışmalar yapan muhtar 
Deniz Salkan mahallede yaşayan kadınların 
sağlıklı bir yaşam sürmesi için İsmail Özcan 
İlkokulu spor salonunda kadınlara yönelik 
fiziksel aktivite ve farkındalık etkinliği 
düzenliyor. Etkinliğe mahalle sakinlerinden 
çok talep olduğunu belirten muhtar Deniz 
Salkan “kadınlarımızdan gelen talep ve 
istek doğrultusunda başlatmayı 
planladığımız etkinliğe beklediğimizden 
fazla başvuru oldu” dedi.

31 Mart yerel seçimlerinde Çivril tarihinde 
bir ilki gerçekleştirerek Çivril'in ilk kadın 
muhtarlarından biri olmayı başaran Saray 
Mahallesi muhtarı Deniz Salkan, mahallede 
yaptığı çalışmalar ve yürüttüğü projeler ile 
mahalle halkının sevgisini kazandı.

Çivril'in kadın muhtarlarından Deniz Salkan mahallesinde yaşayan 
kadınların sağlıklı bir hayat sürmeleri için çalışma başlattı

Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk'ün aramızdan ayrılışının 
86. Yıldönümü, Çivril'de düzenlenen farklı etkinliklerle anıldı

Başkan Semih Dere, uygulamanın 
sunduğu ek özelliklere de dikkat çekerek 
“Cepte Anons” uygulamasında, doğal afet 
durumlarında kullanılmak üzere düdük sesi 
ve S.O.S ışığı gibi hayat kurtarıcı 
özelliklerin de bulunduğunu belirtti. 

Başkan Dere, tüm Çivrillileri “Cepte 
Anons” uygulamasını kullanmaya davet 
ederekcepte anons hizmetiyle 
vatandaşların duyurulardan haberdar 
olmasının çok daha kolay hale geldiğini 
vurguladı. Belediye başkanı Semih Dere 
ayrıca, bu uygulamanın görüntü ve gürültü 
kirliliğini de azaltmayı hedeflediğini de 
sözlerine ekledi. // Mehtap Kayaoğlu

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 
uygulama hakkında yaptığı açıklamada, “ 
kaliteli, hızlı ve çağa uygun hizmet anlayışı 
ile vatandaşlarımızın ilan ve duyurulara 
ulaşması adına başlattığımız cep 
telefonundan anons sistemini uygulamaya 
soktuk. 'Cepte Anons' uygulamasını 
kullanmak isteyen vatandaşlarımız, İphone 
ya da Android telefon fark etmeksizin 
uygulamayı indirip Çivril Belediyesini takip 
ederek belediyemiz tarafından yapılan tüm 
duyurulara anında ulaşabilecekler. 
Duyuruları kaçıran ya da tekrar dinlemek 
isteyen hemşerilerimiz, sadece 'dinle' 
tuşuna basarak bu hizmetten kolayca 
faydalanabilecekler” dedi.

Çivril Belediyesi, vatandaşlarına daha 
erişilebilir ve modern bir hizmet sunmak 
amacıyla cep telefonundan anons sistemi 
uygulaması başlattı. “Cepte Anons” 
uygulamasını indiren Çivrilliler bu uygulama 
sayesinde, belediye hoparlörlerinden 
yapılan duyurular artık cep telefonları 
üzerinden anında ve otomatik olarak 
dinleyebilecek, bir başkasına mesaj olarak 
iletebilecek.

Çivril Belediyesi, 
vatandaşların duyuru ve 
ilanlara daha net ve rahat 
ulaşabilmesi için cep 
telefonundan anons 
sistemi geliştirerek 
“Cepte Anons” 
uygulamasını başlatıyor.

ÖZLEM, SEVGİ VE MİNNETLE ANDIKKADIN MUHTAR SAĞLIK İÇİN KOLLARI SIVADI

CEPTA ANANOS SİSTEMİ BAŞLIYOR
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 “Hukukî bir işlem gereğince veya paylı malın 
sürekli bir amaca özgülenmiş olması sebebiyle paylı 
mülkiye� devam e�rme yükümlülüğü 
bulunmadıkça, paydaşlardan her biri malın 
paylaşılmasını isteyebilir. Paylaşmayı isteme hakkı, 
hukukî bir işlemle en çok on yıllık süre ile 
sınırlandırılabilir. Taşınmazlarda paylı mülkiye�n 
devamına ilişkin sözleşmeler, resmî şekle bağlıdır 
ve tapu kütüğüne şerh verilebilir.Uygun olmayan 
zamanda paylaşma isteminde bulunulamaz.” 

Miras ortaklığı açısından Türk Medeni 
Kanunumuzun 642. maddesinde özel bir 
düzenleme mevcu�ur. Esasen bu dava miras 
paylaşımı davası ya da diğer adıyla miras taksim 
davasıdır

Ortaklığın Giderilmesi Davası Niçin Açılır?

Türk Medeni Kanunumuzun 698. Maddesine 
Göre:

Ortaklığın Giderilmesi Davası(İzale-i Şuyu 
Davası) Nedir?

Ülkemizde miras yoluyla veya cebren sa�ş yoluyla 
mal edinilmesi gibi çeşitli sebeplerle bir çok malın 
paylı mülkiyet veya elbirliğiyle mülkiyet halinde 
birden çok kimsenin mülkiye�nde bulunması 
durumu söz konusu olabilmektedir. Elbirliği ile 
mülkiyet(iş�rak) ya da paylı mülkiyet(müşterek 
mülkiyet) halinde ortaklık konusu taşınır ya da 
taşınmaz malın kullanılması, o maldan 
yararlanılması veya malın üzerinde tasarru�a 
bulunulması farklı hukuki statülere tabii 
olmaktadır. Dolayısıyla ortaklar veya paydaşlar, 
kural olarak ortaklık konusu mala ilişkin fikir birliği 
içerisinde olmak durumunda kalmaktadır. Bu 
neviden bir fikir birliği ise çeşitli nedenlerle her 
zaman mümkün olamayabilmektedir. 

Ortaklığın giderilmesi davası yani eski adıyla izale-
i şüyu davası, paylı (müşterek) mülkiyet ya da 
elbirliği (iş�rak halinde) halinde mülkiyete konu 
olan taşınmaz veya taşınır mallarda 
paydaşlar/ortaklar arasında mevcut olan birlikte 
mülkiyet ilişkisini sona erdirerek ferdi mülkiyete, 
yani bireysel mülkiyete geçilmesini veya bu 
mümkün değilse, ortaklığın sa�ş sure�yle 
giderilmesi ile birlikte sa�ş bedelinin ortaklar 
arasında payları oranında paylaş�rılması yoluyla 
paylaşmanın sağlandığı dava türüdür.

Ortaklığın Giderilmesi Davasının Hukuki 
Dayanağı

Ortaklığın giderilmesi davası mevzua�a açık açık 
bu isimle düzenlenmiş bir dava türü olmasa da, 
kaynağını mevzua�an ve yasal uygulamalardan 
almaktadır. Türk Medeni Kanunumuzun "Paylı 
Mülkiye�n Sona Ermesi" başlığı al�nda "Paylaşma 
İstemi" ve "Paylaşma Biçimi" alt başlıkları ile 
düzenlenmiş olan 698. ve 699. maddeler ortaklığın 
giderilmesi davasının yasal dayanağını 
oluşturmaktadır diyebiliriz.

Paylı mülkiyet veya elbirliğiyle mülkiyet halinde 
ortaklar ve paydaşlar arasında malın kullanılmasına 
veya tasarruflandırılmasına is�naden anlaşmazlık 
çıkması durumunda, ortaklığın giderilmesi ih�yacı 
doğar. Eğer ortaklık, tarafların tümünün anlaşması 
yoluyla giderilemiyorsa, yani taraflar ortaklığın 
giderilmesine yönelik olarak anlaşma 
sağlayamıyorsa: Bu durumda ortaklığın giderilmesi 
davası açmak durumunda kalırlar.

Ortaklığın Giderilmesi Davasında Sa�ş Bedelinin 
Belirlenmesi 

Ortaklığın giderilmesi davalarında davaya konu 
edilen mal veya hakka yönelik olarak kıymet takdiri 
yapılmalıdır. Bunun için keşif, bilirkişi raporu ve 
uzman görüşü raporu delilleri yardımıyla tespit 
tespit sağlanır. Ortaklığın giderilmesi davasına konu 
edilen mal genellikler taşınmaz mallar olmaktadır. 
Bu nedenle taşınmaz örneği üzerinden 
somutlaş�rmaya çalışacağız: Bunun için bilirkişi 
heye� ile birlikte mahalinde keşif yapılarak 
taşınmaza dair bilgiler toplanır, sonrasında bilirkişi 
raporu ile taşınmazın bedeli hesaplanır. Açık 
ar�rma yoluyla sa�şa çıkacak olan taşınmazın 
bedeli, bu şekilde belirlenir. Ancak bu belirleme, 
ortaklığın giderilmesi davasında karara çıkılmasına 
is�naden önem taşımaktadır. Çünkü ortaklığın 
giderilmesi davasında açık ar�rma usulüyle sa�ş 
kararı verilmesi ve bu kararın kesinleşmesi 
akabinde dosya sa�ş işlemlerinin gerçekleş�rilmesi 
için sa�ş memurluğuna gönderilir. Sa�ş 
memurluğu tara�ndan ayrıca kıymet takdiri 
sağlanır.

Ortaklığın giderilmesi davası, adı üstüne bir 
ortaklık ilişkisinin dava yoluyla sonlandırılması 
amacıyla açılmaktadır. Burada "ortaklık" 
ifadesinden kasıt, birlikte mülkiyet halleridir. Bir 
taşınır veya taşınmaz mal, çeşitli nedenlerle birden 
çok kişinin mülkiye�nde olabilir. Örneğin bir 
taşınmazın birden çok mirasçıya miras kalması ya 
da cebri sa�ş yoluyla gerçekleş�rilen bir sa�ş 
sonucunda bir taşınmazın belirli bir hissesinin sa�n 
alınması gibi durumlarda paylı mülkiyet veya 
elbirliğiyle mülkiyet adında birlikte mülkiyet 
�plerinden biri meydana gelebilmektedir.

Av.Melih Nebi YAVUZ

Çivril Kaymakamlığı, yarışmaya katılan 
tüm tasarımcılara teşekkür ederken, 
ilerleyen süreçte yeniden bir logo tasarımı 
yarışması düzenleyip düzenlemeyeceği 
konusunda ise net bir açıklama yapılmadı. 
// Ebru Atar

İlçenin tarihi dokusu ve kültürünü 
yansıtacak yeni bir logo yapmak isteyen 
Çivril kaymakamlığı açtığı yarışmaya 
başvuran tasarımların beklentileri 
karşılamadığını açıkladı. Kaymakamlığın 
sosyal paylaşım sitesindeki sayfasından 
yapılan duyuru ile logo yarışmasının sona 
erdiği bildirilirken “Çivril Kaymakamlık 
Logosunu Arıyor Yarışmasında; Jüri 
değerlendirmesi neticesinde yarışmaya 
katılan eserlerin Çivril Kaymakamlığı'nın 
ihtiyacını karşılamadığına karar verilmiştir. 
Yarışmaya katılan bütün tasarımcılara 
teşekkür ederiz” ifadelerine yer verildi.

Yeni logo arayışına giren Çivril 
Kaymakamlığı açtığı yarışmanın sona 
erdiğini duyurdu. Kaymakamlık resmi 
internet sitesinden yapılan duyuru ile 5 
Eylül tarihinde başlayan yarışmaya 
başvuran tasarımların ihtiyacı 
karşılamadığı belirtildi. 

Çivril Kaymakamlığı tarafından 
düzenlenen logo tasarımı yarışmasının jüri 
değerlendirmesi tamamlandı. Yapılan 
incelemeler sonucunda, yarışmaya katılan 

eserlerin Çivril Kaymakamlığı'nın 
ihtiyaçlarını karşılamadığına karar verildi. 

Yarışmanın iptal edilmesinde yapılan 
başvuruların ihtiyacı karşılamaması gerekçe 
gösterildi. 
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Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 10 Kasım 

mesajında, “Aç�ğı yolda, devrimlerinin 

ışığında, aydınlık yarınlarımız için hiç 

durmadan azimle ve inançla çalışacağız. 

Cumhuriye�mizin kurucusu Ulu Önder Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ü aramızdan ayrılışının 

86'ncı yılında saygı, sevgi ve minnetle anıyor; 

onun izinde durmaksızın yürüyeceğimize bir 

kez daha söz veriyoruz” dedi.

Başkan Semih Dere, Cumhuriye� korumanın 

en kutsal görev olduğunu vurguladığı 

mesajında “Cumhuriye�mizin kurucusu, Ulu 

Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ü, 

aramızdan ayrılışının 86. yılında saygı, özlem 

ve minnetle anıyoruz. 1919'da Samsun'a 

çıkarak başla�ğı İs�klal Mücadelesi'ni, 

1923'te Cumhuriye� kurarak taçlandıran Ulu 

Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk, adını 

tarihe al�n harflerle yazdırmış ve tüm 

dünyaya örnek olmuş büyük bir liderdir.

Bu duygu ve düşüncelerle, aramızdan 

ayrılışının 86. yıl dönümünde 

Cumhuriye�mizin Kurucusu Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ü, onun kahraman silah 

arkadaşlarını, vatan uğruna canlarını feda 

eden tüm şehitlerimizi ve gazilerimizi rahmet, 

minnet ve şükranla anıyorum.” ifadelerine yer 

verdi. // Mehtap Kayaoğlu

Bizlere düşen vazife Atatürk'ün “benim en 

büyük eserim” dediği Cumhuriye� korumak ve 

yüceltmek�r. Atatürk'ün izinden giderek ilke 

ve inkılaplarını rehber edinerek, ülkemizi 

muasır medeniyetler seviyesinin üstüne 

çıkarmaya kararlıyız. 

Dolandırıcılık olaylarına karşı çiftçi ve 
üreticinin dikkatli olmasını isteyen CHP 
Çivril belediye meclis üyesi İhsan Caran 
hasat dönemi ile birlikte art niyetli kişilerin 
mahallede arttığına dikkat çekti. Sosyal 
medya hesabından yaptığı paylaşım ile 
mahallesindeki üreticileri uyaran Caran 
mahalle kahvelerinde de üreticilerle bir 
araya gelerek güvenmedikleri ya da 
tanımadıkları tüccar ve kişilere vadeli satış 
yapmamaları konusunda uyarıyor. 

Konuyla ilgili olarak gazetemizin sorularını 
yanıtlayan CHP Çivril Belediye Meclis üyesi 
İhsan Caran çiftçi ve üreticinin 
dolandırıcılara karşı dikkatli olması için 
mahalle muhtarı Ekrem Tütüncü ile çalışma 
başlattıklarını ifade etti. Eylül Ekim ayında 
başlayan ve Kasım ayında devam eden 
ceviz ve badem hasadı ile Gürpınar, Karalar 
ve Cabar mahallelerine çok sayıda ceviz 
badem tüccarının geldiğini altını çizen 

Meclis üyesi İhsan Caran “Gürpınar, Karalar 
ve Cabar mahallelerimizde ceviz ve badem 
üretimi ciddi oranda fazla. Hasat mevsimi ile 
birlikte mahallelerimize çok sayıda alıcı 
geliyor. Geçen yıllarda çok yaşanmasa da 

bu yıl vadeli alım yapmak isteyen çok tüccar 
olduğunu fark ettik. Ceviz ve badem 
yetiştiren çiftçilerimizim tanımadığı ve 
güvenmediği hiç kimseye vadeli satış 
yapmaması konusunda uyarıyoruz. 
Çiftçilerimizin bir yıllık emeklerini daha çok 
para kazanacaksın vaadiyle uzun vadeli 
almak isteyenlere kaptırmalarını 
istemiyoruz. Bunun için hem sosyal 
medyamızdaki sayfamızdan hem de birebir 
görüşerek çiftçi ve üreticimizi uyarıyoruz” 
dedi.

Ceviz ve badem üreticilerinin dolandırıcı 
ve art niyetli kişilere karşı dikkatli olmalarını 
vurgulayan Gürpınar mahalle muhtarı 
Ekrem Tütüncü'de “Gürpınar son yıllarda 
ceviz üretiminde söz sahibi oldu. Her yıl 
artan rekolte ile birlikte mahallemize gelen 
alıcı sayısı da artıyor. Bu dönemde 
başlayan ceviz ve badem ticaretinde 
üreticilerimizin mağdur olmasını 
istemiyoruz. Mahallenin önde gelenleri 
ihtiyar heyeti ve meclis üyesi arkadaşımız 
İhsan Caran ile birlikte sürekli üreticilerimizi 
uyararak dikkatli olmaları için çaba 
gösteriyoruz” dedi.

Yıllık yaklaşık 17 BİN ton ceviz üretimi 
yapılan Gürpınar mahallesinde yetişen 
cevizler aroması ve içinin dolu olmasıyla 
tercih ediliyor. // Ebru Atar

Çivril'in ceviz üretim merkezi konumundaki 
Gürpınar mahallesinde hasat mevsimi ile 
birlikte artan dolandırıcılık olaylarına karşı 
çiftçiyi uyaran CHP Meclis üyesi İhsan 
Caran “paranızı almadan ürününüzü 
vermeyin” dedi.

Açıklamada denetimlerin devam edeceği 
bilgisi de paylaşıldı. // Mehtap Kayaoğlu

Çalışma ile ilgili olarak İl tarım ve orman 
müdürlüğünden yapılan bilgilendirmede “İl/İlçe 
Müdürlüğümüzde görevli Veteriner Hekimler 
ile Jandarma, Emniyet personeli tarafından İl 
genelinde hafta sonu 5996 Kanun 
kapsamında, Hayvan Hareketleri Yol 
Kontrolleri yapılmaktadır” ifadelerine yer 
verildi.

Çivril İlçe Tarım ve Orman müdürlüğü 
ekipleri Bakanlık çalışması doğrultusunda 
Hayvan ve insan sağlığına katkı sağlamak ve 
korumak amacıyla ilçe giriş ve çıkışlarında 
canlı hayvan nakli yapan araçlarda denetim 
yaptı. Polis ve Jandarma ekiplerinin de destek 
verdiği denetimlerde nakil yapan araçların 
fiziki şartları ve hayvan nakline uygun olup 

olmadıkları denetlendi. Denetlemelerde araç 
ve sürücülerin evrakları da kontrol edilirken 
araçlarda bulunan hayvanların kulak küpeleri 
de kontrol edildi. 

Denizli genelinde yapılan uygulama ile ilçe 
giriş ve çıkışlarında jandarma ve polis 
eşliğinde canlı hayvan nakli yapan araçlar 
denetlendi. Denetleme Çivril'de iki noktada 
yapılırken olumsuz bir durum ile 
karşılaşılmadığı bildirildi. 

ÇİFTÇİ HASATA DOLANDIRICLARDA MESAİYE BAŞLADI
Ceviz hasadı ile birlikte dolandırıcıların arttığına dikkat çeken muhtar ve Meclis üyesi çiftçileri uyardı BELEDİYE BAŞKANI SEMİH DERE 10 KASIM

DOLAYISIYLA ANMA MESAJI YAYIMLADI
Başkan Semih Dere, Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
ebediyete in�kal edişinin 86'ncı yılı dolayısıyla bir mesaj yayımladı

BAŞVURULAR TATMİN ETMEDİ YARIŞMA İPTAL OLDU
Çivril Kaymakamlığı tarafından başlatılan Logo yarışması iptal edildi

İLÇE GİRİŞİNDE KONTROL VE DENETİM YAPILDI
Çivril İlçe Tarım ve orman müdürlüğü ekipleri jandarma ve 
polis eşliğinde yol kontrolü ve denetimi yaptı

Milli Eğitim Bakanlığına 
(MEB) bağlı ilk ve 
ortaöğretim 
kurumlarındaki yaklaşık 
10 BİN öğrenci, 11-15 
Kasım'da 2024-2025 
eğitim öğretim yılının ilk 
ara tatilini yapacak.

Birinci dönem ara tatili, 11 Kasım Pazartesi 
günü başlayacak, 15 Kasım Cuma günü 
sona erecek. Öğretmenler, ara tatil 
seminerlerini 11-15 Kasım'da okula gitmeden 

çevrim içi tamamlayabilecek. Ara tatilin 
ardından öğrenciler, 18 Kasım'da tekrar ders 
başı yapacak.

Bu senenin eğitim öğretim yılı birinci 
dönemi, 17 Ocak 2025 Cuma günü sona 
erecek. Yarıyıl tatili, 20 Ocak 2025 Pazartesi 
günü başlayacak ve 31 Ocak 2025 Cuma 
günü sona erecek.

İkinci dönem, 3 Şubat 2025 Pazartesi günü 
başlayacak. İkinci dönem ara tatili ise 31 
Mart 2025 Pazartesi günü başlayacak ve 4 
Nisan 2025 Cuma günü son bulacak.

9 Eylül'de başlayan 2024-2025 eğitim 
öğretim dönemi, 20 Haziran 2025'te 
tamamlanacak. // Ebru Atar

ÇİVRİL'DE 10 BİN ÖĞRENCİ İÇİN İLK ARA TATİL BAŞLADI
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 “Hukukî bir işlem gereğince veya paylı malın 
sürekli bir amaca özgülenmiş olması sebebiyle paylı 
mülkiye� devam e�rme yükümlülüğü 
bulunmadıkça, paydaşlardan her biri malın 
paylaşılmasını isteyebilir. Paylaşmayı isteme hakkı, 
hukukî bir işlemle en çok on yıllık süre ile 
sınırlandırılabilir. Taşınmazlarda paylı mülkiye�n 
devamına ilişkin sözleşmeler, resmî şekle bağlıdır 
ve tapu kütüğüne şerh verilebilir.Uygun olmayan 
zamanda paylaşma isteminde bulunulamaz.” 

Miras ortaklığı açısından Türk Medeni 
Kanunumuzun 642. maddesinde özel bir 
düzenleme mevcu�ur. Esasen bu dava miras 
paylaşımı davası ya da diğer adıyla miras taksim 
davasıdır

Ortaklığın Giderilmesi Davası Niçin Açılır?

Türk Medeni Kanunumuzun 698. Maddesine 
Göre:

Ortaklığın Giderilmesi Davası(İzale-i Şuyu 
Davası) Nedir?

Ülkemizde miras yoluyla veya cebren sa�ş yoluyla 
mal edinilmesi gibi çeşitli sebeplerle bir çok malın 
paylı mülkiyet veya elbirliğiyle mülkiyet halinde 
birden çok kimsenin mülkiye�nde bulunması 
durumu söz konusu olabilmektedir. Elbirliği ile 
mülkiyet(iş�rak) ya da paylı mülkiyet(müşterek 
mülkiyet) halinde ortaklık konusu taşınır ya da 
taşınmaz malın kullanılması, o maldan 
yararlanılması veya malın üzerinde tasarru�a 
bulunulması farklı hukuki statülere tabii 
olmaktadır. Dolayısıyla ortaklar veya paydaşlar, 
kural olarak ortaklık konusu mala ilişkin fikir birliği 
içerisinde olmak durumunda kalmaktadır. Bu 
neviden bir fikir birliği ise çeşitli nedenlerle her 
zaman mümkün olamayabilmektedir. 

Ortaklığın giderilmesi davası yani eski adıyla izale-
i şüyu davası, paylı (müşterek) mülkiyet ya da 
elbirliği (iş�rak halinde) halinde mülkiyete konu 
olan taşınmaz veya taşınır mallarda 
paydaşlar/ortaklar arasında mevcut olan birlikte 
mülkiyet ilişkisini sona erdirerek ferdi mülkiyete, 
yani bireysel mülkiyete geçilmesini veya bu 
mümkün değilse, ortaklığın sa�ş sure�yle 
giderilmesi ile birlikte sa�ş bedelinin ortaklar 
arasında payları oranında paylaş�rılması yoluyla 
paylaşmanın sağlandığı dava türüdür.

Ortaklığın Giderilmesi Davasının Hukuki 
Dayanağı

Ortaklığın giderilmesi davası mevzua�a açık açık 
bu isimle düzenlenmiş bir dava türü olmasa da, 
kaynağını mevzua�an ve yasal uygulamalardan 
almaktadır. Türk Medeni Kanunumuzun "Paylı 
Mülkiye�n Sona Ermesi" başlığı al�nda "Paylaşma 
İstemi" ve "Paylaşma Biçimi" alt başlıkları ile 
düzenlenmiş olan 698. ve 699. maddeler ortaklığın 
giderilmesi davasının yasal dayanağını 
oluşturmaktadır diyebiliriz.

Paylı mülkiyet veya elbirliğiyle mülkiyet halinde 
ortaklar ve paydaşlar arasında malın kullanılmasına 
veya tasarruflandırılmasına is�naden anlaşmazlık 
çıkması durumunda, ortaklığın giderilmesi ih�yacı 
doğar. Eğer ortaklık, tarafların tümünün anlaşması 
yoluyla giderilemiyorsa, yani taraflar ortaklığın 
giderilmesine yönelik olarak anlaşma 
sağlayamıyorsa: Bu durumda ortaklığın giderilmesi 
davası açmak durumunda kalırlar.

Ortaklığın Giderilmesi Davasında Sa�ş Bedelinin 
Belirlenmesi 

Ortaklığın giderilmesi davalarında davaya konu 
edilen mal veya hakka yönelik olarak kıymet takdiri 
yapılmalıdır. Bunun için keşif, bilirkişi raporu ve 
uzman görüşü raporu delilleri yardımıyla tespit 
tespit sağlanır. Ortaklığın giderilmesi davasına konu 
edilen mal genellikler taşınmaz mallar olmaktadır. 
Bu nedenle taşınmaz örneği üzerinden 
somutlaş�rmaya çalışacağız: Bunun için bilirkişi 
heye� ile birlikte mahalinde keşif yapılarak 
taşınmaza dair bilgiler toplanır, sonrasında bilirkişi 
raporu ile taşınmazın bedeli hesaplanır. Açık 
ar�rma yoluyla sa�şa çıkacak olan taşınmazın 
bedeli, bu şekilde belirlenir. Ancak bu belirleme, 
ortaklığın giderilmesi davasında karara çıkılmasına 
is�naden önem taşımaktadır. Çünkü ortaklığın 
giderilmesi davasında açık ar�rma usulüyle sa�ş 
kararı verilmesi ve bu kararın kesinleşmesi 
akabinde dosya sa�ş işlemlerinin gerçekleş�rilmesi 
için sa�ş memurluğuna gönderilir. Sa�ş 
memurluğu tara�ndan ayrıca kıymet takdiri 
sağlanır.

Ortaklığın giderilmesi davası, adı üstüne bir 
ortaklık ilişkisinin dava yoluyla sonlandırılması 
amacıyla açılmaktadır. Burada "ortaklık" 
ifadesinden kasıt, birlikte mülkiyet halleridir. Bir 
taşınır veya taşınmaz mal, çeşitli nedenlerle birden 
çok kişinin mülkiye�nde olabilir. Örneğin bir 
taşınmazın birden çok mirasçıya miras kalması ya 
da cebri sa�ş yoluyla gerçekleş�rilen bir sa�ş 
sonucunda bir taşınmazın belirli bir hissesinin sa�n 
alınması gibi durumlarda paylı mülkiyet veya 
elbirliğiyle mülkiyet adında birlikte mülkiyet 
�plerinden biri meydana gelebilmektedir.

Av.Melih Nebi YAVUZ

Çivril Kaymakamlığı, yarışmaya katılan 
tüm tasarımcılara teşekkür ederken, 
ilerleyen süreçte yeniden bir logo tasarımı 
yarışması düzenleyip düzenlemeyeceği 
konusunda ise net bir açıklama yapılmadı. 
// Ebru Atar

İlçenin tarihi dokusu ve kültürünü 
yansıtacak yeni bir logo yapmak isteyen 
Çivril kaymakamlığı açtığı yarışmaya 
başvuran tasarımların beklentileri 
karşılamadığını açıkladı. Kaymakamlığın 
sosyal paylaşım sitesindeki sayfasından 
yapılan duyuru ile logo yarışmasının sona 
erdiği bildirilirken “Çivril Kaymakamlık 
Logosunu Arıyor Yarışmasında; Jüri 
değerlendirmesi neticesinde yarışmaya 
katılan eserlerin Çivril Kaymakamlığı'nın 
ihtiyacını karşılamadığına karar verilmiştir. 
Yarışmaya katılan bütün tasarımcılara 
teşekkür ederiz” ifadelerine yer verildi.

Yeni logo arayışına giren Çivril 
Kaymakamlığı açtığı yarışmanın sona 
erdiğini duyurdu. Kaymakamlık resmi 
internet sitesinden yapılan duyuru ile 5 
Eylül tarihinde başlayan yarışmaya 
başvuran tasarımların ihtiyacı 
karşılamadığı belirtildi. 

Çivril Kaymakamlığı tarafından 
düzenlenen logo tasarımı yarışmasının jüri 
değerlendirmesi tamamlandı. Yapılan 
incelemeler sonucunda, yarışmaya katılan 

eserlerin Çivril Kaymakamlığı'nın 
ihtiyaçlarını karşılamadığına karar verildi. 

Yarışmanın iptal edilmesinde yapılan 
başvuruların ihtiyacı karşılamaması gerekçe 
gösterildi. 
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Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 10 Kasım 

mesajında, “Aç�ğı yolda, devrimlerinin 

ışığında, aydınlık yarınlarımız için hiç 

durmadan azimle ve inançla çalışacağız. 

Cumhuriye�mizin kurucusu Ulu Önder Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ü aramızdan ayrılışının 

86'ncı yılında saygı, sevgi ve minnetle anıyor; 

onun izinde durmaksızın yürüyeceğimize bir 

kez daha söz veriyoruz” dedi.

Başkan Semih Dere, Cumhuriye� korumanın 

en kutsal görev olduğunu vurguladığı 

mesajında “Cumhuriye�mizin kurucusu, Ulu 

Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ü, 

aramızdan ayrılışının 86. yılında saygı, özlem 

ve minnetle anıyoruz. 1919'da Samsun'a 

çıkarak başla�ğı İs�klal Mücadelesi'ni, 

1923'te Cumhuriye� kurarak taçlandıran Ulu 

Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk, adını 

tarihe al�n harflerle yazdırmış ve tüm 

dünyaya örnek olmuş büyük bir liderdir.

Bu duygu ve düşüncelerle, aramızdan 

ayrılışının 86. yıl dönümünde 

Cumhuriye�mizin Kurucusu Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ü, onun kahraman silah 

arkadaşlarını, vatan uğruna canlarını feda 

eden tüm şehitlerimizi ve gazilerimizi rahmet, 

minnet ve şükranla anıyorum.” ifadelerine yer 

verdi. // Mehtap Kayaoğlu

Bizlere düşen vazife Atatürk'ün “benim en 

büyük eserim” dediği Cumhuriye� korumak ve 

yüceltmek�r. Atatürk'ün izinden giderek ilke 

ve inkılaplarını rehber edinerek, ülkemizi 

muasır medeniyetler seviyesinin üstüne 

çıkarmaya kararlıyız. 

Dolandırıcılık olaylarına karşı çiftçi ve 
üreticinin dikkatli olmasını isteyen CHP 
Çivril belediye meclis üyesi İhsan Caran 
hasat dönemi ile birlikte art niyetli kişilerin 
mahallede arttığına dikkat çekti. Sosyal 
medya hesabından yaptığı paylaşım ile 
mahallesindeki üreticileri uyaran Caran 
mahalle kahvelerinde de üreticilerle bir 
araya gelerek güvenmedikleri ya da 
tanımadıkları tüccar ve kişilere vadeli satış 
yapmamaları konusunda uyarıyor. 

Konuyla ilgili olarak gazetemizin sorularını 
yanıtlayan CHP Çivril Belediye Meclis üyesi 
İhsan Caran çiftçi ve üreticinin 
dolandırıcılara karşı dikkatli olması için 
mahalle muhtarı Ekrem Tütüncü ile çalışma 
başlattıklarını ifade etti. Eylül Ekim ayında 
başlayan ve Kasım ayında devam eden 
ceviz ve badem hasadı ile Gürpınar, Karalar 
ve Cabar mahallelerine çok sayıda ceviz 
badem tüccarının geldiğini altını çizen 

Meclis üyesi İhsan Caran “Gürpınar, Karalar 
ve Cabar mahallelerimizde ceviz ve badem 
üretimi ciddi oranda fazla. Hasat mevsimi ile 
birlikte mahallelerimize çok sayıda alıcı 
geliyor. Geçen yıllarda çok yaşanmasa da 

bu yıl vadeli alım yapmak isteyen çok tüccar 
olduğunu fark ettik. Ceviz ve badem 
yetiştiren çiftçilerimizim tanımadığı ve 
güvenmediği hiç kimseye vadeli satış 
yapmaması konusunda uyarıyoruz. 
Çiftçilerimizin bir yıllık emeklerini daha çok 
para kazanacaksın vaadiyle uzun vadeli 
almak isteyenlere kaptırmalarını 
istemiyoruz. Bunun için hem sosyal 
medyamızdaki sayfamızdan hem de birebir 
görüşerek çiftçi ve üreticimizi uyarıyoruz” 
dedi.

Ceviz ve badem üreticilerinin dolandırıcı 
ve art niyetli kişilere karşı dikkatli olmalarını 
vurgulayan Gürpınar mahalle muhtarı 
Ekrem Tütüncü'de “Gürpınar son yıllarda 
ceviz üretiminde söz sahibi oldu. Her yıl 
artan rekolte ile birlikte mahallemize gelen 
alıcı sayısı da artıyor. Bu dönemde 
başlayan ceviz ve badem ticaretinde 
üreticilerimizin mağdur olmasını 
istemiyoruz. Mahallenin önde gelenleri 
ihtiyar heyeti ve meclis üyesi arkadaşımız 
İhsan Caran ile birlikte sürekli üreticilerimizi 
uyararak dikkatli olmaları için çaba 
gösteriyoruz” dedi.

Yıllık yaklaşık 17 BİN ton ceviz üretimi 
yapılan Gürpınar mahallesinde yetişen 
cevizler aroması ve içinin dolu olmasıyla 
tercih ediliyor. // Ebru Atar

Çivril'in ceviz üretim merkezi konumundaki 
Gürpınar mahallesinde hasat mevsimi ile 
birlikte artan dolandırıcılık olaylarına karşı 
çiftçiyi uyaran CHP Meclis üyesi İhsan 
Caran “paranızı almadan ürününüzü 
vermeyin” dedi.

Açıklamada denetimlerin devam edeceği 
bilgisi de paylaşıldı. // Mehtap Kayaoğlu

Çalışma ile ilgili olarak İl tarım ve orman 
müdürlüğünden yapılan bilgilendirmede “İl/İlçe 
Müdürlüğümüzde görevli Veteriner Hekimler 
ile Jandarma, Emniyet personeli tarafından İl 
genelinde hafta sonu 5996 Kanun 
kapsamında, Hayvan Hareketleri Yol 
Kontrolleri yapılmaktadır” ifadelerine yer 
verildi.

Çivril İlçe Tarım ve Orman müdürlüğü 
ekipleri Bakanlık çalışması doğrultusunda 
Hayvan ve insan sağlığına katkı sağlamak ve 
korumak amacıyla ilçe giriş ve çıkışlarında 
canlı hayvan nakli yapan araçlarda denetim 
yaptı. Polis ve Jandarma ekiplerinin de destek 
verdiği denetimlerde nakil yapan araçların 
fiziki şartları ve hayvan nakline uygun olup 

olmadıkları denetlendi. Denetlemelerde araç 
ve sürücülerin evrakları da kontrol edilirken 
araçlarda bulunan hayvanların kulak küpeleri 
de kontrol edildi. 

Denizli genelinde yapılan uygulama ile ilçe 
giriş ve çıkışlarında jandarma ve polis 
eşliğinde canlı hayvan nakli yapan araçlar 
denetlendi. Denetleme Çivril'de iki noktada 
yapılırken olumsuz bir durum ile 
karşılaşılmadığı bildirildi. 

ÇİFTÇİ HASATA DOLANDIRICLARDA MESAİYE BAŞLADI
Ceviz hasadı ile birlikte dolandırıcıların arttığına dikkat çeken muhtar ve Meclis üyesi çiftçileri uyardı BELEDİYE BAŞKANI SEMİH DERE 10 KASIM

DOLAYISIYLA ANMA MESAJI YAYIMLADI
Başkan Semih Dere, Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
ebediyete in�kal edişinin 86'ncı yılı dolayısıyla bir mesaj yayımladı

BAŞVURULAR TATMİN ETMEDİ YARIŞMA İPTAL OLDU
Çivril Kaymakamlığı tarafından başlatılan Logo yarışması iptal edildi

İLÇE GİRİŞİNDE KONTROL VE DENETİM YAPILDI
Çivril İlçe Tarım ve orman müdürlüğü ekipleri jandarma ve 
polis eşliğinde yol kontrolü ve denetimi yaptı

Milli Eğitim Bakanlığına 
(MEB) bağlı ilk ve 
ortaöğretim 
kurumlarındaki yaklaşık 
10 BİN öğrenci, 11-15 
Kasım'da 2024-2025 
eğitim öğretim yılının ilk 
ara tatilini yapacak.

Birinci dönem ara tatili, 11 Kasım Pazartesi 
günü başlayacak, 15 Kasım Cuma günü 
sona erecek. Öğretmenler, ara tatil 
seminerlerini 11-15 Kasım'da okula gitmeden 

çevrim içi tamamlayabilecek. Ara tatilin 
ardından öğrenciler, 18 Kasım'da tekrar ders 
başı yapacak.

Bu senenin eğitim öğretim yılı birinci 
dönemi, 17 Ocak 2025 Cuma günü sona 
erecek. Yarıyıl tatili, 20 Ocak 2025 Pazartesi 
günü başlayacak ve 31 Ocak 2025 Cuma 
günü sona erecek.

İkinci dönem, 3 Şubat 2025 Pazartesi günü 
başlayacak. İkinci dönem ara tatili ise 31 
Mart 2025 Pazartesi günü başlayacak ve 4 
Nisan 2025 Cuma günü son bulacak.

9 Eylül'de başlayan 2024-2025 eğitim 
öğretim dönemi, 20 Haziran 2025'te 
tamamlanacak. // Ebru Atar

ÇİVRİL'DE 10 BİN ÖĞRENCİ İÇİN İLK ARA TATİL BAŞLADI



Güncel   SİYASİ GAZETE                        11 KASIM 2024 PAZARTESİ                       
6 Gündem  SİYASİ GAZETE                         11 KASIM 2024 PAZARTESİ                    

7

Denizli Büyükşehir Belediyesi, 7 bin 268 
aile işletmesine vereceği toplamda 910 bin 
kilogramlık flakeyem dağıtımına Çal 
ilçesinin Süller Mahallesi'nde başladı. Çal 
ve Bekilli ilçelerindeki toplam 136 
yetiştiriciye yönelik yapılan dağıtım 
törenine, Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanvekili Ali Marım, Çal Belediye 
Başkanı Ahmet Hakan, Bekilli Belediye 
Başkanı Önder Demir, davetliler, üreticiler 

ve vatandaşlar katıldı. Başkanvekili Marım 
burada yaptığı konuşmada, Türkiye'de 
üretimin her geçen gün azaldığına dikkati 
çekerek, “Denizli Büyükşehir Belediyesi 
olarak üreten insanlarımızın yanında olmayı 
ve mutlu insanların yaşadığı bir kent 
yaratmayı istiyoruz” dedi. Büyükşehir olarak 
her zaman üreticinin yanında olacaklarını 
işaret eden Marım, Türkiye'ye model öncü 
bir kent yaratmak için hep birlikte çalışmaya 
devam edeceklerini söyledi. Konuşmaların 
ardından hayvan yetiştiricilerine arpa flake 
yem dağıtımı yapıldı. Çal ilçesinde 103 
yetiştiricinin 336 büyükbaş, Bekilli ilçesinde 
ise 33 yetiştiricinin 108 büyükbaş 
hayvanına toplamda 18 bin kg yem desteği 
verildi.

Denizli tarım ve hayvancılığı kazandı

Denizli Büyükşehir Belediyesi, hububat 
üretim sezonunun kurak geçmesine bağlı 
rekolte düşüşü yaşanması ve ürün 
fiyatlarının aşağı inmesi dolayısıyla zor 
günler geçiren çiftçilere destek olmak için 
arpa ve mısır alımı yapmıştı. Büyükşehir 
Belediyesi satın aldığı arpa ve mısırların 
flake yem haline getirilerek hayvan 
yetiştiricilerine destek olarak 
verileceğiniaçıklarken, projeyle hem tarım 
hem de hayvancılığın kazanması 
hedeflendi. Büyükşehir Belediyesinin bu 
kapsamda hayata geçirdiği proje ile Denizli 
genelinde en fazla 5 büyükbaş hayvana 
sahip 7 bin 628 aile işletmesine kayıtlı 22 
bin 754 hayvan için toplamda 910 bin kg 
yem katkısı verilecek. Projeyle Denizli tarım 

ve hayvancılığına yönelik toplamda 10 
milyon liralık destek sağlanacağı kaydedildi. 
// Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyesi, çiftçilerin 
elinde kalan arpa ve mısırları satın alarak 
flake yem haline getirterek hayvan 
yetiştiricilerine dağıtmaya başladı. 7 bin 628 
aile işletmesine toplam 910 bin kg yem 
desteği verileceği açıklanırken, projeyle 
Denizli tarım ve hayvancılığına 10 milyon 
liralık destek sağlanacağı kaydedildi.

Denizli Büyükşehir Belediyesinin yıl boyu 
ücretsiz olarak verdiği spor kursları yeni 
dönem kayıtları 11 Kasım 2024 Pazartesi 
günü saat 08.30'dan itibaren başlayacak. 
Denizli'de 7'den 70'e spor yapmak isteyen 

herkese 23 farklı spor branş tercihi sunulacak. 
Atletizm, bale, basketbol, badminton, 
cimnastik, çocuk yogası, futbol, güreş, judo, 
karate, tekvando, nefes ve farkındalık, 
okçuluk, pilates, hamile pilatesi, satranç, step 
aerobik, masa tenisi, tenis, voleybol, yoga, 
zumba ve zumbakids branşlarında verilecek 
spor kurs kayıtları 18 Kasım 2024'e kadar 
Denizli Büyükşehir Belediyesinin resmi 
internet sitesi www.denizli.bel.tr'den online 
olarak yapılacak. Kurslar hakkında bilgi almak 
isteyenler mesai saatleri içerisinde Denizli 
Büyükşehir Belediyesi Spor Merkezi'nin 0 258 
262 11 22, İncilipınar Kapalı Yüzme Havuzu 
ve Spor Kompleksi'nin 0 258 211 00 70 ve 
Yenişehir Spor Merkezi'nin 0 258 373 03 67 
numaralı telefonlardan bilgi alabilecek. // 
Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir 
Belediyesinin 23 farklı 
branşta verdiği ücretsiz 
spor kurs kayıtları 11 
Kasım 2024 Pazartesi 
gününden itibaren 
www.denizli.bel.tr 
adresinden online olarak 
başlayacak. 

UKOME, akaryakıt maliyetleri, bakım-onarım 
giderleri ve genel ekonomik koşullardan 
dolayı şehir içi minibüs ve belediye otobüsü 
tarifelerini yeniledi. Yeni düzenleme ile 80 
binişle sınırlı olan belediye otobüsü abonman 
kartları artık aylık sınırsız kullanılabilecek.

Denizli Ulaşım Koordinasyon Merkezi 
(UKOME) akaryakıt maliyetleri, bakım-
onarım giderleri ve genel ekonomik 
koşullardan dolayı kentte ulaşım 
hizmetlerinin sürdürülebilirliğini sağlamak 
için minibüs ve belediye otobüsü 
tarifelerinde güncelleme yapmak amacıyla 
toplandı. Yeni tarifelerin 15 Kasım 2024 
itibarıyla uygulamaya geçileceği belirtilirken, 
belediye otobüslerinin öğrenci tarifesinde 1 
Ağustos 2023 tarihinde yapılan son 
düzenlemeden bu yana TÜFE oranının % 
75,62 artış gösterdiğine dikkat çekildi. Yeni 
düzenlemede TÜFE oranı dikkate 
alındığında, belediye otobüsleri sivil ücret 
19 TL, öğrenci 12 TL olması gerekirken, 
Büyükşehir Belediyesinin sübvanse 
etmesiyle sivil 17 TL, öğrenci ise 10 TL 
olarak belirlendi.

Aylık abonmanlar sınırsız kullanılabilecek

Düzenleme ile birlikte belediye 
otobüslerinde abonman tarifesi de 
yenilendi. Daha önce 80 binişle sınırlı olan 
abonman kartlarına artık aylık sınırsız 

kullanım imkânı sunulurken, aylık sivil 
abonman kartı 1300 TL, öğrenci ise 700 TL 
olarak belirlendi. Şehir içi minibüs ücretlerinde 
de düzenlemeye gidilerek sivil 22 TL, öğrenci 
17 TL oldu // Haber Merkezi

Benzer etkinlikleri yıl boyu düzenlediklerini 
bildiren müftü Muhammed Çörekçi, "Tabii biz 
Diyanet Gençlik olduğumuz için etkinliğimizin 
bir tarafında cami ve dini faaliyetler de sürekli 
oluyor. Bu hafta bilindiği üzere Milli 
Ağaçlandırma Günü'nü de içerdiği için fidan 
dikimi gerçekleştirdik." dedi. Çörekçi sosyal 
paylaşım sitesindeki sayfasından yaptığı 
bilgilendirmede de “1İyilik 1Fidan için Adım 
At etkinliği kapsamında Çivril İlçe 
Müftülüğümüz ve Gençlik 
Koordinatörlüğümüzün organizasyonunda,  
bugün Üniversiteli Gençlerimizle Sundurlu 

Mahallemizde önce yürüyüş yaptık, sonra da 
fidan diktik. Ev sahipliği için Sundurlu 
Muhtarımız Fevzi Şahan'a teşekkür ediyoruz” 
ifadelerine yer verdi.

Ağaç dikiminden sonra üniversiteli gençlere 
Sundurlu muhtarı Fevzi Şahan tarafından 
yemek ikramı yapıldı. Gençler ve İlçe 
Müftüsü daha sonra Sundurlu ve göl 
kenarında doğa yürüyüşü yaptı. // Mehtap 
Kayaoğlu

Çivril'de gönüllü gençler "1 İyilik 

1 Fidan için adım at Kampanyası" 

kapsamında fidanları toprakla 

buluşturdu. Çivril Müftülüğü, 

Diyanet İşleri Başkanlığının 

başlattığı kampanya kapsamında 

"1 İyilik 1 Fidan" etkinliği 

düzenledi.
Sundurlu mahallesinde Pazar alanında 

bulunan bölgeye giden Üniversite öğrencisi 
gençler, İlçe Müftüsü Muhammed Çörekçi ve 
rehber hocaları eşliğinde açtıkları çukurlara 
badem başta olmak üzere farklı türlerde 
30'den fazla meyve fidanı dikti.

Çivril Müftüsü Muhammed Çörekçi, etkinlik 
ile ilgili olarakyaptığı bilgilendirmede, fidan 
dikim etkinliğine Gençlik ve Spor Bakanlığı 
ile KYK yurtlarında kalan öğrenciler ile Kur'an 
kurslarında eğitim gören öğrencilerin 
katıldığını söyledi.Açıklamasında islam 
dininin ağaca ve çevreye ayrı bir hassasiyet 
gösterdiğini belirten müftü Çörekçi, 

"Peygamber Efendi'miz, 'Elinizde bir fidan 
dikeceğiniz zaman kıyamet kopacaksa bile o 
fidanı dikin' buyuruyor. Biz de buradan 
aldığımız ilhamla çevremizi güzelleştirmek 
adına, tabiatı, Allah'ın yarattığı doğayı 
güzelleştirmek adına bu şekilde bir etkinlik 
düzenledik. Amacımız gençlere bir 
farkındalık ve çevre duyarlılığı oluşturmak." 
diye konuştu.

BÜYÜKŞEHİR YENİ DÖNEM SPOR KURS KAYITLARI BAŞLIYOR UKOME'DEN ULAŞIM ÜCRETLERİNDE YENİ DÜZENLEME

Büyükşehir'den çi�çi ve üre�ciye 10 milyon liralık destek

ÜRETİCİLERE YEM DESTEĞİ BAŞLADI
7 bin 628 aile işletmesine 910 bin kg yem desteği verilecek

AK Parti Çivril İlçe Başkanı Özkan 
Avcı, Türkiye Cumhuriyeti'nin 
kurucusu Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün vefatının 86. yıl dönümü 
dolayısıyla bir mesaj yayınlayarak, 
Atatürk'ü saygı ve rahmetle 
andıklarını ifade etti.

İlçe Başkanı Avcı, mesajında Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün Türk milletine liderlik 
yaparak hem ülkenin bağımsızlık 
mücadelesine öncülük ettiğini hem de pek 
çok ülkenin bağımsızlık mücadelelerine 
ilham kaynağı olduğunu belirtti. Özkan Avcı, 
Atatürk'ün en büyük ideallerinden birinin 
Türkiye'yi "muasır medeniyet seviyesine 
çıkarmak" olduğunu vurgulayarak, “Bugün 
Türkiye Yüzyılı vizyonuyla, ülkemiz bu 
idealler doğrultusunda ilerlemekte; birlik, 
beraberlik, demokratik hak ve özgürlükler 

konusunda büyük mesafeler kaydederek 
dünyanın en saygın ülkeleri arasında yer 
almıştır” dedi.

Türkiye'nin, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan liderliğinde her alanda güçlenmeye 
devam ettiğini belirten Özkan Avcı, “Ülkemiz 
bölgesinde ve dünyada saygın bir konuma 
ulaşmış olup, istikrar içinde büyümeye ve 
gelişmeye devam etmektedir” ifadesini 
kullandı.

Ak parti İlçe Başkanı Özkan Avcı, 
Cumhuriyetin güçlenmesi, demokrasinin 
standartlarının yükseltilmesi ve Türkiye'nin 
istikrarla büyümesi için çalışacaklarını, “Bu 
duygu ve düşüncelerle, Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve silah arkadaşlarını bir kez daha 
rahmetle anıyor, tüm şehitlerimize ve 
gazilerimize minnet duygularımı ifade 
ediyorum. Ruhları şad olsun” dedi.

// Nihat Kaplan 

CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri 

Ataş, Türkiye Cumhuriyeti'nin 

kurucusu Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'ün vefatının 86. yıl 

dönümünde anlamlı bir mesaj 

yayınladı.
CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri Ataş, Türkiye 

Cumhuriyeti'nin kurucusu Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ü vefatının 86. yıl dönümünde 
saygı, rahmet ve minnetle andı. Ataş, 
Atatürk'ün olağanüstü bir liderlik sergileyerek 
Cumhuriyet'i kurduğunu ve ülkemizi çağdaş 
dünyaya taşıyan devrimleri hayata geçirdiğini 
vurguladı.

CHP İlçe Başkanı Bedri Ataş, mesajında şu 
ifadelere yer verdi: “Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk, yokluk ve zorluklarla dolu bir 
dönemde milletimizin bağımsızlık meşalesini 
yakmış, Türkiye Cumhuriyeti'ni özgür, 

demokratik ve çağdaş bir ülke olarak 
kurmuştur. Onun liderliğinde gerçekleştirilen 
devrimler, toplumumuzu her alanda ileriye 
taşıyan köklü değişimlerin temelini atmış; 
eğitimden sanayiye, hukuktan kadın 
haklarına kadar geniş bir yelpazede 
modernleşme hamlesi başlatmıştır. Bugün, 
Atatürk'ün bizlere miras bıraktığı Cumhuriyet, 
özgürlüğün, eşitliğin ve milli egemenliğin 
simgesi olarak parlamaktadır. Bizler, 
Cumhuriyet'in değerlerini yaşatmak ve 
ülkemizi Atatürk'ün çizdiği hedeflere 
ulaştırmak için kararlılıkla çalışmaya devam 
ediyoruz.

Bu duygu ve düşüncelerle, Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ü aramızdan ayrılışının 86. 
yılında saygı ve minnetle anıyor, onun 
gösterdiği yolda yürümeye devam 
edeceğimizi bir kez daha ifade ediyorum. 
Ruhu şad olsun” dedi. // Nihat Kaplan 

İYİ Parti Çivril ilçe başkanı Baki 
Avcı, 10 Kasım Atatürk'ü Anma ve 
Atatürk'ün ölümünün 
86.yıldönümü nedeniyle bir 
açıklama yayınladı.

İYİ Parti Çivril ilçe başkanı Baki Avcı 
yayınladığı mesajda, “Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün düşünceleri ve bu düşüncelerinin 
hayat bulduğu ilke ve devrimleriyle 
ulusumuzun rehberi olmaya devam 
edeceğine yürekten inanıyoruz” dedi.

Atatürk'ün düşüncelerinin ulusun rehberi 
olduğunu vurgulayan Başkan Avcı, 
“Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk'ü, aramızdan ayrılışının 86'ıncı yıl 

dönümünde özlem, saygı ve rahmetle 
anıyoruz. Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
izinde olmayı büyük bir onur ve gurur vesilesi 
sayıyoruz. Bir 10 Kasım günü maddi 
varlığıyla aramızdan ayrılan Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün, düşünceleri ve bu 
düşüncelerinin hayat bulduğu ilke ve 
devrimleriyle ulusumuzun rehberi olmaya 
devam edeceğine yürekten inanıyoruz. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, büyük komutan, 
eşsiz devlet adamı Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ü, O'nun şahsında dava ve silah 
arkadaşlarını, istiklal mücadelemizin tüm 
kahramanlarını sevgi, saygı, rahmet ve 
şükranla anıyoruz” ifadelerini kullandı. // 
Nihat Kaplan 

İYİ PARTİ İLÇE BAŞKANI BAKİ AVCI “ATATÜRK, REHBER OLMAYA DEVAM EDİYOR”

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 

Çivril İlçe Başkanı Gürbüz Çiftçi, 

Büyük önder Mustafa Kemal 

Atatürk'ün aramızdan ayrılışının 

yıldönümü dolayısıyla bir anma 

mesajı yayınladı.
MHP Çivril İlçe Başkanı Gürbüz Çiftçi, 

Türkiye Cumhuriyetinin kurucusu Mustafa 
Kemal Atatürk'ün vefatının 86'ncı yıldönümü 
dolayısıyla bir anma mesajı yayınladı. 
Mesajında Atatürk'ün emaneti cumhuriyete 
sahip çıkmanın önemine vurgu yapan Çiftçi 
mesajında şu ifadelere yer verdi: 
“Cumhuriyetimizin kurucusu, büyük önder 

Mustafa Kemal Atatürk'ü, aramızdan 
ayrılışının yıl dönümünde saygı, minnet ve 
özlemle anıyoruz. Eşsiz liderliği, ileri 
görüşlülüğü ve ülkemize kazandırdığı 
değerlerle her zaman yolumuzu aydınlatan 
Atatürk, sadece bir dönemin değil, geleceğin 
de ışığıdır. Onun açtığı yolda, gösterdiği 
hedeflere ilerlemeye devam edeceğimize bir 
kez daha söz veriyoruz. Ruhu şad olsun. Bu 
özel günde, Atatürk'ün ideallerini yaşatmak 
ve emanet ettiği değerlere sahip çıkmak için 
birlik olalım.  Yeni Yüzyıl Türk Yüzyılı olacak 
ve Cumhuriyetimizin Kurucu Önderi Mustafa 
Kemal ATATÜRK ilelebet Türkün Başbuğu 
olarak gönüllerde kalacaktır.” İfadelerine yer 
verdi. // Nihat Kaplan 

MHP İLÇE BAŞKANI GÜRBÜZ ÇİFTÇİ 10 KASIM ATATÜRK'Ü ANMA GÜNÜ MESAJI

AK PARTİ İLÇE BAŞKANI ÖZKAN AVCI'DAN 10 KASIM MESAJI CHP İLÇE BAŞKANI BEDRİ ATAŞ'TAN 10 KASIM MESAJI

GÖNÜLLÜ GENÇLER, ÇİVRİL'DE FİDAN DİKİM ETKİNLİĞİ DÜZENLEYEREK ÇEVRE DUYARLILIĞI SAĞLADI
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Denizli Büyükşehir Belediyesi, 7 bin 268 
aile işletmesine vereceği toplamda 910 bin 
kilogramlık flakeyem dağıtımına Çal 
ilçesinin Süller Mahallesi'nde başladı. Çal 
ve Bekilli ilçelerindeki toplam 136 
yetiştiriciye yönelik yapılan dağıtım 
törenine, Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanvekili Ali Marım, Çal Belediye 
Başkanı Ahmet Hakan, Bekilli Belediye 
Başkanı Önder Demir, davetliler, üreticiler 

ve vatandaşlar katıldı. Başkanvekili Marım 
burada yaptığı konuşmada, Türkiye'de 
üretimin her geçen gün azaldığına dikkati 
çekerek, “Denizli Büyükşehir Belediyesi 
olarak üreten insanlarımızın yanında olmayı 
ve mutlu insanların yaşadığı bir kent 
yaratmayı istiyoruz” dedi. Büyükşehir olarak 
her zaman üreticinin yanında olacaklarını 
işaret eden Marım, Türkiye'ye model öncü 
bir kent yaratmak için hep birlikte çalışmaya 
devam edeceklerini söyledi. Konuşmaların 
ardından hayvan yetiştiricilerine arpa flake 
yem dağıtımı yapıldı. Çal ilçesinde 103 
yetiştiricinin 336 büyükbaş, Bekilli ilçesinde 
ise 33 yetiştiricinin 108 büyükbaş 
hayvanına toplamda 18 bin kg yem desteği 
verildi.

Denizli tarım ve hayvancılığı kazandı

Denizli Büyükşehir Belediyesi, hububat 
üretim sezonunun kurak geçmesine bağlı 
rekolte düşüşü yaşanması ve ürün 
fiyatlarının aşağı inmesi dolayısıyla zor 
günler geçiren çiftçilere destek olmak için 
arpa ve mısır alımı yapmıştı. Büyükşehir 
Belediyesi satın aldığı arpa ve mısırların 
flake yem haline getirilerek hayvan 
yetiştiricilerine destek olarak 
verileceğiniaçıklarken, projeyle hem tarım 
hem de hayvancılığın kazanması 
hedeflendi. Büyükşehir Belediyesinin bu 
kapsamda hayata geçirdiği proje ile Denizli 
genelinde en fazla 5 büyükbaş hayvana 
sahip 7 bin 628 aile işletmesine kayıtlı 22 
bin 754 hayvan için toplamda 910 bin kg 
yem katkısı verilecek. Projeyle Denizli tarım 

ve hayvancılığına yönelik toplamda 10 
milyon liralık destek sağlanacağı kaydedildi. 
// Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyesi, çiftçilerin 
elinde kalan arpa ve mısırları satın alarak 
flake yem haline getirterek hayvan 
yetiştiricilerine dağıtmaya başladı. 7 bin 628 
aile işletmesine toplam 910 bin kg yem 
desteği verileceği açıklanırken, projeyle 
Denizli tarım ve hayvancılığına 10 milyon 
liralık destek sağlanacağı kaydedildi.

Denizli Büyükşehir Belediyesinin yıl boyu 
ücretsiz olarak verdiği spor kursları yeni 
dönem kayıtları 11 Kasım 2024 Pazartesi 
günü saat 08.30'dan itibaren başlayacak. 
Denizli'de 7'den 70'e spor yapmak isteyen 

herkese 23 farklı spor branş tercihi sunulacak. 
Atletizm, bale, basketbol, badminton, 
cimnastik, çocuk yogası, futbol, güreş, judo, 
karate, tekvando, nefes ve farkındalık, 
okçuluk, pilates, hamile pilatesi, satranç, step 
aerobik, masa tenisi, tenis, voleybol, yoga, 
zumba ve zumbakids branşlarında verilecek 
spor kurs kayıtları 18 Kasım 2024'e kadar 
Denizli Büyükşehir Belediyesinin resmi 
internet sitesi www.denizli.bel.tr'den online 
olarak yapılacak. Kurslar hakkında bilgi almak 
isteyenler mesai saatleri içerisinde Denizli 
Büyükşehir Belediyesi Spor Merkezi'nin 0 258 
262 11 22, İncilipınar Kapalı Yüzme Havuzu 
ve Spor Kompleksi'nin 0 258 211 00 70 ve 
Yenişehir Spor Merkezi'nin 0 258 373 03 67 
numaralı telefonlardan bilgi alabilecek. // 
Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir 
Belediyesinin 23 farklı 
branşta verdiği ücretsiz 
spor kurs kayıtları 11 
Kasım 2024 Pazartesi 
gününden itibaren 
www.denizli.bel.tr 
adresinden online olarak 
başlayacak. 

UKOME, akaryakıt maliyetleri, bakım-onarım 
giderleri ve genel ekonomik koşullardan 
dolayı şehir içi minibüs ve belediye otobüsü 
tarifelerini yeniledi. Yeni düzenleme ile 80 
binişle sınırlı olan belediye otobüsü abonman 
kartları artık aylık sınırsız kullanılabilecek.

Denizli Ulaşım Koordinasyon Merkezi 
(UKOME) akaryakıt maliyetleri, bakım-
onarım giderleri ve genel ekonomik 
koşullardan dolayı kentte ulaşım 
hizmetlerinin sürdürülebilirliğini sağlamak 
için minibüs ve belediye otobüsü 
tarifelerinde güncelleme yapmak amacıyla 
toplandı. Yeni tarifelerin 15 Kasım 2024 
itibarıyla uygulamaya geçileceği belirtilirken, 
belediye otobüslerinin öğrenci tarifesinde 1 
Ağustos 2023 tarihinde yapılan son 
düzenlemeden bu yana TÜFE oranının % 
75,62 artış gösterdiğine dikkat çekildi. Yeni 
düzenlemede TÜFE oranı dikkate 
alındığında, belediye otobüsleri sivil ücret 
19 TL, öğrenci 12 TL olması gerekirken, 
Büyükşehir Belediyesinin sübvanse 
etmesiyle sivil 17 TL, öğrenci ise 10 TL 
olarak belirlendi.

Aylık abonmanlar sınırsız kullanılabilecek

Düzenleme ile birlikte belediye 
otobüslerinde abonman tarifesi de 
yenilendi. Daha önce 80 binişle sınırlı olan 
abonman kartlarına artık aylık sınırsız 

kullanım imkânı sunulurken, aylık sivil 
abonman kartı 1300 TL, öğrenci ise 700 TL 
olarak belirlendi. Şehir içi minibüs ücretlerinde 
de düzenlemeye gidilerek sivil 22 TL, öğrenci 
17 TL oldu // Haber Merkezi

Benzer etkinlikleri yıl boyu düzenlediklerini 
bildiren müftü Muhammed Çörekçi, "Tabii biz 
Diyanet Gençlik olduğumuz için etkinliğimizin 
bir tarafında cami ve dini faaliyetler de sürekli 
oluyor. Bu hafta bilindiği üzere Milli 
Ağaçlandırma Günü'nü de içerdiği için fidan 
dikimi gerçekleştirdik." dedi. Çörekçi sosyal 
paylaşım sitesindeki sayfasından yaptığı 
bilgilendirmede de “1İyilik 1Fidan için Adım 
At etkinliği kapsamında Çivril İlçe 
Müftülüğümüz ve Gençlik 
Koordinatörlüğümüzün organizasyonunda,  
bugün Üniversiteli Gençlerimizle Sundurlu 

Mahallemizde önce yürüyüş yaptık, sonra da 
fidan diktik. Ev sahipliği için Sundurlu 
Muhtarımız Fevzi Şahan'a teşekkür ediyoruz” 
ifadelerine yer verdi.

Ağaç dikiminden sonra üniversiteli gençlere 
Sundurlu muhtarı Fevzi Şahan tarafından 
yemek ikramı yapıldı. Gençler ve İlçe 
Müftüsü daha sonra Sundurlu ve göl 
kenarında doğa yürüyüşü yaptı. // Mehtap 
Kayaoğlu

Çivril'de gönüllü gençler "1 İyilik 

1 Fidan için adım at Kampanyası" 

kapsamında fidanları toprakla 

buluşturdu. Çivril Müftülüğü, 

Diyanet İşleri Başkanlığının 

başlattığı kampanya kapsamında 

"1 İyilik 1 Fidan" etkinliği 

düzenledi.
Sundurlu mahallesinde Pazar alanında 

bulunan bölgeye giden Üniversite öğrencisi 
gençler, İlçe Müftüsü Muhammed Çörekçi ve 
rehber hocaları eşliğinde açtıkları çukurlara 
badem başta olmak üzere farklı türlerde 
30'den fazla meyve fidanı dikti.

Çivril Müftüsü Muhammed Çörekçi, etkinlik 
ile ilgili olarakyaptığı bilgilendirmede, fidan 
dikim etkinliğine Gençlik ve Spor Bakanlığı 
ile KYK yurtlarında kalan öğrenciler ile Kur'an 
kurslarında eğitim gören öğrencilerin 
katıldığını söyledi.Açıklamasında islam 
dininin ağaca ve çevreye ayrı bir hassasiyet 
gösterdiğini belirten müftü Çörekçi, 

"Peygamber Efendi'miz, 'Elinizde bir fidan 
dikeceğiniz zaman kıyamet kopacaksa bile o 
fidanı dikin' buyuruyor. Biz de buradan 
aldığımız ilhamla çevremizi güzelleştirmek 
adına, tabiatı, Allah'ın yarattığı doğayı 
güzelleştirmek adına bu şekilde bir etkinlik 
düzenledik. Amacımız gençlere bir 
farkındalık ve çevre duyarlılığı oluşturmak." 
diye konuştu.

BÜYÜKŞEHİR YENİ DÖNEM SPOR KURS KAYITLARI BAŞLIYOR UKOME'DEN ULAŞIM ÜCRETLERİNDE YENİ DÜZENLEME

Büyükşehir'den çi�çi ve üre�ciye 10 milyon liralık destek

ÜRETİCİLERE YEM DESTEĞİ BAŞLADI
7 bin 628 aile işletmesine 910 bin kg yem desteği verilecek

AK Parti Çivril İlçe Başkanı Özkan 
Avcı, Türkiye Cumhuriyeti'nin 
kurucusu Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün vefatının 86. yıl dönümü 
dolayısıyla bir mesaj yayınlayarak, 
Atatürk'ü saygı ve rahmetle 
andıklarını ifade etti.

İlçe Başkanı Avcı, mesajında Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün Türk milletine liderlik 
yaparak hem ülkenin bağımsızlık 
mücadelesine öncülük ettiğini hem de pek 
çok ülkenin bağımsızlık mücadelelerine 
ilham kaynağı olduğunu belirtti. Özkan Avcı, 
Atatürk'ün en büyük ideallerinden birinin 
Türkiye'yi "muasır medeniyet seviyesine 
çıkarmak" olduğunu vurgulayarak, “Bugün 
Türkiye Yüzyılı vizyonuyla, ülkemiz bu 
idealler doğrultusunda ilerlemekte; birlik, 
beraberlik, demokratik hak ve özgürlükler 

konusunda büyük mesafeler kaydederek 
dünyanın en saygın ülkeleri arasında yer 
almıştır” dedi.

Türkiye'nin, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan liderliğinde her alanda güçlenmeye 
devam ettiğini belirten Özkan Avcı, “Ülkemiz 
bölgesinde ve dünyada saygın bir konuma 
ulaşmış olup, istikrar içinde büyümeye ve 
gelişmeye devam etmektedir” ifadesini 
kullandı.

Ak parti İlçe Başkanı Özkan Avcı, 
Cumhuriyetin güçlenmesi, demokrasinin 
standartlarının yükseltilmesi ve Türkiye'nin 
istikrarla büyümesi için çalışacaklarını, “Bu 
duygu ve düşüncelerle, Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve silah arkadaşlarını bir kez daha 
rahmetle anıyor, tüm şehitlerimize ve 
gazilerimize minnet duygularımı ifade 
ediyorum. Ruhları şad olsun” dedi.

// Nihat Kaplan 

CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri 

Ataş, Türkiye Cumhuriyeti'nin 

kurucusu Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'ün vefatının 86. yıl 

dönümünde anlamlı bir mesaj 

yayınladı.
CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri Ataş, Türkiye 

Cumhuriyeti'nin kurucusu Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ü vefatının 86. yıl dönümünde 
saygı, rahmet ve minnetle andı. Ataş, 
Atatürk'ün olağanüstü bir liderlik sergileyerek 
Cumhuriyet'i kurduğunu ve ülkemizi çağdaş 
dünyaya taşıyan devrimleri hayata geçirdiğini 
vurguladı.

CHP İlçe Başkanı Bedri Ataş, mesajında şu 
ifadelere yer verdi: “Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk, yokluk ve zorluklarla dolu bir 
dönemde milletimizin bağımsızlık meşalesini 
yakmış, Türkiye Cumhuriyeti'ni özgür, 

demokratik ve çağdaş bir ülke olarak 
kurmuştur. Onun liderliğinde gerçekleştirilen 
devrimler, toplumumuzu her alanda ileriye 
taşıyan köklü değişimlerin temelini atmış; 
eğitimden sanayiye, hukuktan kadın 
haklarına kadar geniş bir yelpazede 
modernleşme hamlesi başlatmıştır. Bugün, 
Atatürk'ün bizlere miras bıraktığı Cumhuriyet, 
özgürlüğün, eşitliğin ve milli egemenliğin 
simgesi olarak parlamaktadır. Bizler, 
Cumhuriyet'in değerlerini yaşatmak ve 
ülkemizi Atatürk'ün çizdiği hedeflere 
ulaştırmak için kararlılıkla çalışmaya devam 
ediyoruz.

Bu duygu ve düşüncelerle, Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ü aramızdan ayrılışının 86. 
yılında saygı ve minnetle anıyor, onun 
gösterdiği yolda yürümeye devam 
edeceğimizi bir kez daha ifade ediyorum. 
Ruhu şad olsun” dedi. // Nihat Kaplan 

İYİ Parti Çivril ilçe başkanı Baki 
Avcı, 10 Kasım Atatürk'ü Anma ve 
Atatürk'ün ölümünün 
86.yıldönümü nedeniyle bir 
açıklama yayınladı.

İYİ Parti Çivril ilçe başkanı Baki Avcı 
yayınladığı mesajda, “Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün düşünceleri ve bu düşüncelerinin 
hayat bulduğu ilke ve devrimleriyle 
ulusumuzun rehberi olmaya devam 
edeceğine yürekten inanıyoruz” dedi.

Atatürk'ün düşüncelerinin ulusun rehberi 
olduğunu vurgulayan Başkan Avcı, 
“Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk'ü, aramızdan ayrılışının 86'ıncı yıl 

dönümünde özlem, saygı ve rahmetle 
anıyoruz. Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 
izinde olmayı büyük bir onur ve gurur vesilesi 
sayıyoruz. Bir 10 Kasım günü maddi 
varlığıyla aramızdan ayrılan Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün, düşünceleri ve bu 
düşüncelerinin hayat bulduğu ilke ve 
devrimleriyle ulusumuzun rehberi olmaya 
devam edeceğine yürekten inanıyoruz. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, büyük komutan, 
eşsiz devlet adamı Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ü, O'nun şahsında dava ve silah 
arkadaşlarını, istiklal mücadelemizin tüm 
kahramanlarını sevgi, saygı, rahmet ve 
şükranla anıyoruz” ifadelerini kullandı. // 
Nihat Kaplan 

İYİ PARTİ İLÇE BAŞKANI BAKİ AVCI “ATATÜRK, REHBER OLMAYA DEVAM EDİYOR”

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 

Çivril İlçe Başkanı Gürbüz Çiftçi, 

Büyük önder Mustafa Kemal 

Atatürk'ün aramızdan ayrılışının 

yıldönümü dolayısıyla bir anma 

mesajı yayınladı.
MHP Çivril İlçe Başkanı Gürbüz Çiftçi, 

Türkiye Cumhuriyetinin kurucusu Mustafa 
Kemal Atatürk'ün vefatının 86'ncı yıldönümü 
dolayısıyla bir anma mesajı yayınladı. 
Mesajında Atatürk'ün emaneti cumhuriyete 
sahip çıkmanın önemine vurgu yapan Çiftçi 
mesajında şu ifadelere yer verdi: 
“Cumhuriyetimizin kurucusu, büyük önder 

Mustafa Kemal Atatürk'ü, aramızdan 
ayrılışının yıl dönümünde saygı, minnet ve 
özlemle anıyoruz. Eşsiz liderliği, ileri 
görüşlülüğü ve ülkemize kazandırdığı 
değerlerle her zaman yolumuzu aydınlatan 
Atatürk, sadece bir dönemin değil, geleceğin 
de ışığıdır. Onun açtığı yolda, gösterdiği 
hedeflere ilerlemeye devam edeceğimize bir 
kez daha söz veriyoruz. Ruhu şad olsun. Bu 
özel günde, Atatürk'ün ideallerini yaşatmak 
ve emanet ettiği değerlere sahip çıkmak için 
birlik olalım.  Yeni Yüzyıl Türk Yüzyılı olacak 
ve Cumhuriyetimizin Kurucu Önderi Mustafa 
Kemal ATATÜRK ilelebet Türkün Başbuğu 
olarak gönüllerde kalacaktır.” İfadelerine yer 
verdi. // Nihat Kaplan 

MHP İLÇE BAŞKANI GÜRBÜZ ÇİFTÇİ 10 KASIM ATATÜRK'Ü ANMA GÜNÜ MESAJI

AK PARTİ İLÇE BAŞKANI ÖZKAN AVCI'DAN 10 KASIM MESAJI CHP İLÇE BAŞKANI BEDRİ ATAŞ'TAN 10 KASIM MESAJI

GÖNÜLLÜ GENÇLER, ÇİVRİL'DE FİDAN DİKİM ETKİNLİĞİ DÜZENLEYEREK ÇEVRE DUYARLILIĞI SAĞLADI
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Bugün de yarın da Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk

11 Kasım 2024 Pazartesi saat 18.00 – 
Minikler Geleneksel Düzenlemeli Dal

12 Kasım 2024 Salı saat 18.00 – Minikler 
Geleneksel Düzenlemesiz Dal

16 Kasım 2024 Cumartesi saat 18.00 – 
Büyükler Geleneksel Düzenlemeli Dal

// Haber Merkezi

15 Kasım 2024 Cuma saat 18.00 – 
Büyükler Geleneksel Düzenlemesiz Dal

14 Kasım 2024 Perşembe saat 18.00 – 
Yıldızlar Geleneksel Düzenlemesiz Dal

13 Kasım 2024 Çarşamba saat 18.00 – 
Yıldızlar Geleneksel Düzenlemeli Dal

Denizli Büyükşehir Belediyesinin ev 
sahipliğinde, Türkiye Halk Oyunları 
Federasyonu ve Denizli Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü işbirliğinde 7-16 Kasım tarihleri 
arasında düzenlenen Minikler, Yıldızlar, 
Gençler ve Büyükler Halk Oyunları Türkiye 
Şampiyonası başladı. Nihat Zeybekci Kongre 
ve Kültür Merkezi'nde düzenlenen 
şampiyonanın açılış seremonisine, Denizli 
Valisi Ömer Faruk Coşkun, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
Başkanvekili Ali Marım, Türkiye Halk 

Oyunları Federasyonu Başkanı Hüseyin 
Güler, Gençlik ve Spor İl Müdürü Ömer 
İlman, davetliler ve vatandaşlar 
katıldı.Gençlik ve Spor İl Müdürü İlman,Halk 
Oyunları Türkiye Şampiyonası'nı Denizli'de 
yapmanın mutluluğunu yaşadıklarını 
belirterek, Denizli Valisi Coşkun ve 
Büyükşehir Belediye Başkanı Çavuşoğlu 
başta olmak üzere destek veren herkese 
teşekkür etti. Türkiye Halk Oyunları 
Federasyonu Başkanı Güler ise, 2 yıldır 
Denizli'de çok büyük bir organizasyon 
gerçekleştirdiklerini kaydederek, Başkan 
Çavuşoğlu'na halk oyunları ve Türk kültürüne 
verdiği desteklerden dolayı teşekkür etti.  

Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu da şampiyonaya ev sahipliği 
yapmanın mutluluğunu yaşadıklarını 
belirterek, “O kadar güzel bir coğrafyada, o 

kadar güzel bir ülkede yaşıyoruz ki her 
rengiyle, her dokusuyla, sokağına çıktığınız 
her bölgesiyle apayrı bir hikayesi olan ve 
bütün bu hikayeleri ortaklaştırarak 
yaşayabilmeyi başaran bir coğrafyada olmak 
ve bu coğrafyanın keyfini sürüyor olmak da 
ayrı bir mutluluk kaynağı. Öyle güzel bir 
coğrafyada yaşıyoruz ki, ülkemiz her rengi 
içinde barındırabiliyor. Türküyle, 
Kürdüyle,Alevisiyle,Sünnisiyle, sağcısıyla, 
solcusuyla herkesin ortaklaşabildiği birşeydir 
bu anlamda halk oyunları. Tabi bu güzel 
birlikteliğin ve bu güzel coğrafyada insanların 
özgürce dans edebilmesinin, özgürce 
sokaklarda dolaşabilmesinin de bir tek 
mimarı var ki,O mimara olan minnetimizde 
bugün de yarın da devam edecektir. O da 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'tür” ifadelerini 
kullandı.

İlk şampiyon Denizli'den 

Denizli Büyükşehir Belediyesinin ev 
sahipliğini yaptığı Minikler, Yıldızlar, Gençler 
ve Büyükler Halk Oyunları Türkiye 
Şampiyonası muhteşem bir törenle başladı. 
Şampiyonaya ev sahipliği yapmanın 
mutluluğunu yaşadıklarını belirten Başkan 
Çavuşoğlu, “Öyle güzel bir coğrafyada 
yaşıyoruz ki, ülkemiz her rengi içinde 
barındırabiliyor” dedi.

09 Kasım 2024 Cumartesi saat 18.00 – 
Gençler Geleneksel Düzenlemesiz Dal

Konuşmaların ardından Türkiye Halk 
Oyunları ŞampiyonasıGençler Geleneksel 
Düzenlemeli Dal müsabakaları başladı. 
Jürinin değerlendirmesi sonucu Gençler 
Geleneksel Düzenlemeli Dal birincisi Denizli 
15 Temmuz Şehitleri Anadolu Lisesi Spor 

Kulübü, ikinci İstanbul Beşiktaş Belediyesi 
Oyun Spor Kulübü ve üçüncü ise Balıkesir 
Ayna Kültür Sanat Kulübü oldu. Dereceye 
giren kulüplere kupaları protokol tarafından 
verildi. 

Halk Oyunları Türkiye Şampiyonası devam 
ediyor 

16 Kasım'a kadar Nihat Zeybekci Kongre ve 
Kültür Merkezi'nde sürecek Halk Oyunları 
Türkiye Şampiyonası programı şöyle:
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Açış konuşmasının ardından program,5 Numara 
Solo Lider ve Filo Komutanı Bnb. Kürşat Kömür, 4 
Numara Takip ve Kol Komutanı Bnb. Mehmet 
Balta, Basın Halkla İlişkiler Astsubayı Kd. Çvş. 
Ramazan Göz, Basın ve Halkla İlişkiler Subayı 
Ütğm. Fa�h Sağlam'ın konuk olduğu söyleşi ile 
devam e�. Türk Mille�'nin Gökyüzündeki Milli 
Takımı Türk Yıldızları Söyleşisi öncesi Basın ve 
Halkla İlişkiler Subayı Ütğm. Fa�h Sağlam'ın 
gerçekleş�rdiği sunumda, Türk Yıldızları'nın 
kuruluş amacını, tarihini, hava akrobasisi ve 

akroteam, Türk Akroteam Tarihi, Pervaneli Timler, 
Subsonik Jet Timleri, Süpersonik Jet Timleri, Türk 

Yıldızları'nın Marka Değeri, nasıl Türk Yıldızı 
olunur?, Türk Yıldızları'nın Yurt İçi ve Yurt Dışı 
Gösterileri başlıklarını ele aldı. Sunumun 
ardından; 5 Numara Solo Lider ve Filo Komutanı 
Bnb. Kürşat Kömür, 4 Numara Takip ve Kol 
Komutanı Bnb. Mehmet Balta, Basın Halkla 
İlişkiler Astsubayı Kd. Çvş. Ramazan Göz, Basın ve 
Halkla İlişkiler Subayı Ütğm. Fa�h Sağlam 
konuklardan gelen soruları yanıtladı.

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan yap�ğı 
konuşmada şunları ifade e�: “'İs�kbal 

göklerdedir' Türk mille�nin bağımsızlık ve 
özgürlük mücadelesinin simgelerinden biri olan 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün ferase�ni ve ileri 
görüşlülüğünü gösteren bu söz, Türk mille�nin 

geleceğinin; bilimde, teknikte ve çağdaş 
medeniyetlerde yükselmekle mümkün olduğunu 
bizlere anla�r yol gösterir. Atatürk, bu sözle, 

ulusun ilerlemesi için bilimin, eği�min ve 
teknolojinin önemini vurgulamış�r. Gökler, 
burada aynı zamanda insanın ulaşabileceği en 

yüksek idealleri, en uzak hedefleri simgeliyor. Ne 
mutlu bizlere ki bu günleri gördük. Kendi savaş 

uçağını helikopterini kendi İHA ve SİHA'sını yapan 
dünyada savaş tekniğinin değişmesine yol açan 
bir savunma sanayimiz var. Çok kısa zaman içinde 
daha da ileri yerli ve teknolojilerle dona�lmış 
uzaysal çalışmalara da tanık olacağımızdan 
eminim. Evet, teknolojiye sahip olmak büyük bir 
güç ancak teknolojiyi kullanma ayrı bir sanat 
maharet ve cesaret ister. Bu gün üniversitemizi 
şenlendiren Türk Yıldızları dünyada eşi benzeri 
olmayan bir takımdır. Onların gösterilerini 
seyrederken dahi kalbimiz duracak şekle gelirken 
onların bu inançla yoğrulmuş yetenekleriyle 
öğünmek hakkımızdır. Dünyaya korku salan bu 
yıldızlarımızı kutluyor ve alkışlıyoruz. Selam olsun 
savunma sanayimizi yüceltenlere, rahmet olsun 
başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk silah 
arkadaşları ve bu vatan için kendini feda 
edenlere…”

Rektör Kutluhan: “Türk Yıldızları dünyada eşi 

benzeri olmayan bir takımdır.”

PAÜ Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde düzenlenen söyleşi programı, saygı 
duruşu ve İs�klal Marşı'nın okunmasının 
ardından PAÜ Rektörü Prof. Dr. Ahmet 

Kutluhan'ın gerçekleş�rdiği açış konuşması ile 
devam e�.

Günün anlam ve önemine ilişkin PAÜ Havacılık 
Topluluğu (PAÜHAVK) paraşütçüleri, Kınıklı 
Merkez Kampüs içinde yer alan Şehitler Anı�'na 
uçuşlar gerçekleş�rerek Türk Yıldızları ile 
buluştular. // Haber Merkezi

Program hediye takdimi ile devam e�. Rektör 
Prof. Dr. Ahmet Kutluhan,5 Numara Solo Lider ve 
Filo Komutanı Bnb. Kürşat Kömür'e; Tavas 
Kaymakamı İsmail Demir, 4 Numara Takip ve Kol 
Komutanı Bnb. Mehmet Balta'ya; Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Turan Karadeniz, Basın ve 
Halkla İlişkiler Subayı Ütğm. Fa�h Sağlam'a; 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Recep Şahin Arslan, 
Basın Halkla İlişkiler Astsubayı Kd. Çvş. Ramazan 
Göz'e hediyelerini takdim e�ler. Toplu fotoğraf 
çekiminin ardından heyet, PAÜ Teknofest 
Takımları'nın ödül alan çalışmalarını imzalamak 
üzere Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve Kültür 
Merkezi Fuaye Alanında kurulan stantları ziyaret 
e�ler.

Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) tarafından düzenlenen 'Türk Yıldızları Öğrencilerimizle 
Buluşuyor' adlı söyleşi ile PAÜ'lü öğrenciler Türk Yıldızları ile buluştu.

TÜRK YILDIZLARI PAÜ'LÜ ÖĞRENCİLERLE BULUŞTU

Uluslararası Okul Sporları Federasyonu'nun 
2024 yılı faaliyet programında yer alan ISF 
2024 Gymnasiade (Dünya Okul Sporları Yaz 
Oyunları) 23-31 Ekim tarihleri arasında 

Bahreyn'in Manama şehrinde gerçekleştirildi.

Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Spor Bilimleri 
Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. Doğan, 
Uluslararası Okul Sporları Federasyonu'nun 
(ISF) Artistik Cimnastik Teknik Kurul Üyesi 
olarak görev aldığı organizasyonda aynı 
zamanda uluslararası hakemlik görevi de 
aldı. 

Pamukkale Üniversitesi 
(PAÜ) Spor Bilimleri 
Fakültesi (SBF) Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Yeliz İlgar 
Doğan, geçtiğimiz yıl 
birçok uluslararası spor 
organizasyonunda görev 
aldıktan sonra, bu kez 

Bahreyn'in Manama 
kentinde düzenlenen 
Dünya Okullar 
Yarışması'nda ülkemizi ve 
PAÜ'yü temsil etti.

26 branşta düzenlenen Dünya Okul Sporları 
Yaz Oyunları, 71 ülkeden 3 bin 687 
sporcunun katılımıyla yapıldı. Oyunlarda 
ülkemizi, 2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılı Okul 

Sporları Artistik Cimnastik, Atletizm, 
Badminton, Güreş, Judo, Okçuluk, Tenis, 
Tekvando, Yüzme ve Para Yüzme 
branşlarında Türkiye Şampiyonu olan 
sporcular temsil etti.

Bronz Madalya İle Döndüler

Kadınlar Artistik Cimnastik branşında, İrem 
Karabalık, atlama masasında üçüncülük elde 
ederek bronz madalya kazandı. Ayrıca, 
Erkekler Artistik Cimnastik Takımı da üstün 
performansıyla üçüncü olarak bronz 
madalyanın sahibi oldu. // Haber Merkezi

DÜNYA CİMNASTİK ARENASINDA GÖREV ALDI

HALK OYUNLARI TÜRKİYE ŞAMPİYONASIBAŞLADI
Başkan Çavuşoğlu: “Ülkemiz her rengi içinde barındırabiliyor”
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Bugün de yarın da Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk

11 Kasım 2024 Pazartesi saat 18.00 – 
Minikler Geleneksel Düzenlemeli Dal

12 Kasım 2024 Salı saat 18.00 – Minikler 
Geleneksel Düzenlemesiz Dal

16 Kasım 2024 Cumartesi saat 18.00 – 
Büyükler Geleneksel Düzenlemeli Dal

// Haber Merkezi

15 Kasım 2024 Cuma saat 18.00 – 
Büyükler Geleneksel Düzenlemesiz Dal

14 Kasım 2024 Perşembe saat 18.00 – 
Yıldızlar Geleneksel Düzenlemesiz Dal

13 Kasım 2024 Çarşamba saat 18.00 – 
Yıldızlar Geleneksel Düzenlemeli Dal

Denizli Büyükşehir Belediyesinin ev 
sahipliğinde, Türkiye Halk Oyunları 
Federasyonu ve Denizli Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü işbirliğinde 7-16 Kasım tarihleri 
arasında düzenlenen Minikler, Yıldızlar, 
Gençler ve Büyükler Halk Oyunları Türkiye 
Şampiyonası başladı. Nihat Zeybekci Kongre 
ve Kültür Merkezi'nde düzenlenen 
şampiyonanın açılış seremonisine, Denizli 
Valisi Ömer Faruk Coşkun, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
Başkanvekili Ali Marım, Türkiye Halk 

Oyunları Federasyonu Başkanı Hüseyin 
Güler, Gençlik ve Spor İl Müdürü Ömer 
İlman, davetliler ve vatandaşlar 
katıldı.Gençlik ve Spor İl Müdürü İlman,Halk 
Oyunları Türkiye Şampiyonası'nı Denizli'de 
yapmanın mutluluğunu yaşadıklarını 
belirterek, Denizli Valisi Coşkun ve 
Büyükşehir Belediye Başkanı Çavuşoğlu 
başta olmak üzere destek veren herkese 
teşekkür etti. Türkiye Halk Oyunları 
Federasyonu Başkanı Güler ise, 2 yıldır 
Denizli'de çok büyük bir organizasyon 
gerçekleştirdiklerini kaydederek, Başkan 
Çavuşoğlu'na halk oyunları ve Türk kültürüne 
verdiği desteklerden dolayı teşekkür etti.  

Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu da şampiyonaya ev sahipliği 
yapmanın mutluluğunu yaşadıklarını 
belirterek, “O kadar güzel bir coğrafyada, o 

kadar güzel bir ülkede yaşıyoruz ki her 
rengiyle, her dokusuyla, sokağına çıktığınız 
her bölgesiyle apayrı bir hikayesi olan ve 
bütün bu hikayeleri ortaklaştırarak 
yaşayabilmeyi başaran bir coğrafyada olmak 
ve bu coğrafyanın keyfini sürüyor olmak da 
ayrı bir mutluluk kaynağı. Öyle güzel bir 
coğrafyada yaşıyoruz ki, ülkemiz her rengi 
içinde barındırabiliyor. Türküyle, 
Kürdüyle,Alevisiyle,Sünnisiyle, sağcısıyla, 
solcusuyla herkesin ortaklaşabildiği birşeydir 
bu anlamda halk oyunları. Tabi bu güzel 
birlikteliğin ve bu güzel coğrafyada insanların 
özgürce dans edebilmesinin, özgürce 
sokaklarda dolaşabilmesinin de bir tek 
mimarı var ki,O mimara olan minnetimizde 
bugün de yarın da devam edecektir. O da 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'tür” ifadelerini 
kullandı.

İlk şampiyon Denizli'den 

Denizli Büyükşehir Belediyesinin ev 
sahipliğini yaptığı Minikler, Yıldızlar, Gençler 
ve Büyükler Halk Oyunları Türkiye 
Şampiyonası muhteşem bir törenle başladı. 
Şampiyonaya ev sahipliği yapmanın 
mutluluğunu yaşadıklarını belirten Başkan 
Çavuşoğlu, “Öyle güzel bir coğrafyada 
yaşıyoruz ki, ülkemiz her rengi içinde 
barındırabiliyor” dedi.

09 Kasım 2024 Cumartesi saat 18.00 – 
Gençler Geleneksel Düzenlemesiz Dal

Konuşmaların ardından Türkiye Halk 
Oyunları ŞampiyonasıGençler Geleneksel 
Düzenlemeli Dal müsabakaları başladı. 
Jürinin değerlendirmesi sonucu Gençler 
Geleneksel Düzenlemeli Dal birincisi Denizli 
15 Temmuz Şehitleri Anadolu Lisesi Spor 

Kulübü, ikinci İstanbul Beşiktaş Belediyesi 
Oyun Spor Kulübü ve üçüncü ise Balıkesir 
Ayna Kültür Sanat Kulübü oldu. Dereceye 
giren kulüplere kupaları protokol tarafından 
verildi. 

Halk Oyunları Türkiye Şampiyonası devam 
ediyor 

16 Kasım'a kadar Nihat Zeybekci Kongre ve 
Kültür Merkezi'nde sürecek Halk Oyunları 
Türkiye Şampiyonası programı şöyle:
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Açış konuşmasının ardından program,5 Numara 
Solo Lider ve Filo Komutanı Bnb. Kürşat Kömür, 4 
Numara Takip ve Kol Komutanı Bnb. Mehmet 
Balta, Basın Halkla İlişkiler Astsubayı Kd. Çvş. 
Ramazan Göz, Basın ve Halkla İlişkiler Subayı 
Ütğm. Fa�h Sağlam'ın konuk olduğu söyleşi ile 
devam e�. Türk Mille�'nin Gökyüzündeki Milli 
Takımı Türk Yıldızları Söyleşisi öncesi Basın ve 
Halkla İlişkiler Subayı Ütğm. Fa�h Sağlam'ın 
gerçekleş�rdiği sunumda, Türk Yıldızları'nın 
kuruluş amacını, tarihini, hava akrobasisi ve 

akroteam, Türk Akroteam Tarihi, Pervaneli Timler, 
Subsonik Jet Timleri, Süpersonik Jet Timleri, Türk 

Yıldızları'nın Marka Değeri, nasıl Türk Yıldızı 
olunur?, Türk Yıldızları'nın Yurt İçi ve Yurt Dışı 
Gösterileri başlıklarını ele aldı. Sunumun 
ardından; 5 Numara Solo Lider ve Filo Komutanı 
Bnb. Kürşat Kömür, 4 Numara Takip ve Kol 
Komutanı Bnb. Mehmet Balta, Basın Halkla 
İlişkiler Astsubayı Kd. Çvş. Ramazan Göz, Basın ve 
Halkla İlişkiler Subayı Ütğm. Fa�h Sağlam 
konuklardan gelen soruları yanıtladı.

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan yap�ğı 
konuşmada şunları ifade e�: “'İs�kbal 

göklerdedir' Türk mille�nin bağımsızlık ve 
özgürlük mücadelesinin simgelerinden biri olan 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün ferase�ni ve ileri 
görüşlülüğünü gösteren bu söz, Türk mille�nin 

geleceğinin; bilimde, teknikte ve çağdaş 
medeniyetlerde yükselmekle mümkün olduğunu 
bizlere anla�r yol gösterir. Atatürk, bu sözle, 

ulusun ilerlemesi için bilimin, eği�min ve 
teknolojinin önemini vurgulamış�r. Gökler, 
burada aynı zamanda insanın ulaşabileceği en 

yüksek idealleri, en uzak hedefleri simgeliyor. Ne 
mutlu bizlere ki bu günleri gördük. Kendi savaş 

uçağını helikopterini kendi İHA ve SİHA'sını yapan 
dünyada savaş tekniğinin değişmesine yol açan 
bir savunma sanayimiz var. Çok kısa zaman içinde 
daha da ileri yerli ve teknolojilerle dona�lmış 
uzaysal çalışmalara da tanık olacağımızdan 
eminim. Evet, teknolojiye sahip olmak büyük bir 
güç ancak teknolojiyi kullanma ayrı bir sanat 
maharet ve cesaret ister. Bu gün üniversitemizi 
şenlendiren Türk Yıldızları dünyada eşi benzeri 
olmayan bir takımdır. Onların gösterilerini 
seyrederken dahi kalbimiz duracak şekle gelirken 
onların bu inançla yoğrulmuş yetenekleriyle 
öğünmek hakkımızdır. Dünyaya korku salan bu 
yıldızlarımızı kutluyor ve alkışlıyoruz. Selam olsun 
savunma sanayimizi yüceltenlere, rahmet olsun 
başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk silah 
arkadaşları ve bu vatan için kendini feda 
edenlere…”

Rektör Kutluhan: “Türk Yıldızları dünyada eşi 

benzeri olmayan bir takımdır.”

PAÜ Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde düzenlenen söyleşi programı, saygı 
duruşu ve İs�klal Marşı'nın okunmasının 
ardından PAÜ Rektörü Prof. Dr. Ahmet 

Kutluhan'ın gerçekleş�rdiği açış konuşması ile 
devam e�.

Günün anlam ve önemine ilişkin PAÜ Havacılık 
Topluluğu (PAÜHAVK) paraşütçüleri, Kınıklı 
Merkez Kampüs içinde yer alan Şehitler Anı�'na 
uçuşlar gerçekleş�rerek Türk Yıldızları ile 
buluştular. // Haber Merkezi

Program hediye takdimi ile devam e�. Rektör 
Prof. Dr. Ahmet Kutluhan,5 Numara Solo Lider ve 
Filo Komutanı Bnb. Kürşat Kömür'e; Tavas 
Kaymakamı İsmail Demir, 4 Numara Takip ve Kol 
Komutanı Bnb. Mehmet Balta'ya; Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Turan Karadeniz, Basın ve 
Halkla İlişkiler Subayı Ütğm. Fa�h Sağlam'a; 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Recep Şahin Arslan, 
Basın Halkla İlişkiler Astsubayı Kd. Çvş. Ramazan 
Göz'e hediyelerini takdim e�ler. Toplu fotoğraf 
çekiminin ardından heyet, PAÜ Teknofest 
Takımları'nın ödül alan çalışmalarını imzalamak 
üzere Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve Kültür 
Merkezi Fuaye Alanında kurulan stantları ziyaret 
e�ler.

Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) tarafından düzenlenen 'Türk Yıldızları Öğrencilerimizle 
Buluşuyor' adlı söyleşi ile PAÜ'lü öğrenciler Türk Yıldızları ile buluştu.

TÜRK YILDIZLARI PAÜ'LÜ ÖĞRENCİLERLE BULUŞTU

Uluslararası Okul Sporları Federasyonu'nun 
2024 yılı faaliyet programında yer alan ISF 
2024 Gymnasiade (Dünya Okul Sporları Yaz 
Oyunları) 23-31 Ekim tarihleri arasında 

Bahreyn'in Manama şehrinde gerçekleştirildi.

Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Spor Bilimleri 
Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. Doğan, 
Uluslararası Okul Sporları Federasyonu'nun 
(ISF) Artistik Cimnastik Teknik Kurul Üyesi 
olarak görev aldığı organizasyonda aynı 
zamanda uluslararası hakemlik görevi de 
aldı. 

Pamukkale Üniversitesi 
(PAÜ) Spor Bilimleri 
Fakültesi (SBF) Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Yeliz İlgar 
Doğan, geçtiğimiz yıl 
birçok uluslararası spor 
organizasyonunda görev 
aldıktan sonra, bu kez 

Bahreyn'in Manama 
kentinde düzenlenen 
Dünya Okullar 
Yarışması'nda ülkemizi ve 
PAÜ'yü temsil etti.

26 branşta düzenlenen Dünya Okul Sporları 
Yaz Oyunları, 71 ülkeden 3 bin 687 
sporcunun katılımıyla yapıldı. Oyunlarda 
ülkemizi, 2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılı Okul 

Sporları Artistik Cimnastik, Atletizm, 
Badminton, Güreş, Judo, Okçuluk, Tenis, 
Tekvando, Yüzme ve Para Yüzme 
branşlarında Türkiye Şampiyonu olan 
sporcular temsil etti.

Bronz Madalya İle Döndüler

Kadınlar Artistik Cimnastik branşında, İrem 
Karabalık, atlama masasında üçüncülük elde 
ederek bronz madalya kazandı. Ayrıca, 
Erkekler Artistik Cimnastik Takımı da üstün 
performansıyla üçüncü olarak bronz 
madalyanın sahibi oldu. // Haber Merkezi

DÜNYA CİMNASTİK ARENASINDA GÖREV ALDI

HALK OYUNLARI TÜRKİYE ŞAMPİYONASIBAŞLADI
Başkan Çavuşoğlu: “Ülkemiz her rengi içinde barındırabiliyor”
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Arpacı, geçtiğimiz günlerde Denizli'de altı 

gün süren Karcı Dağı'ndaki orman yangınına 
geç müdahale edilmesini sert sözlerle 
eleştirdi. Karcı Dağı'ndaki yangının sarp bir 
bölgede çıktığını, yangın söndürme 
helikopteri olmasına rağmen ilk müdahalenin 
150 dakika sonra yapılabildiğini belirten 
Arpacı, Bakan Yumaklı'nın "Yangına 
müdahale süresini 40 dakikadan 11 dakikaya 
indirdik" açıklamasının sahada karşılık 
bulmadığını ifade etti.

Arpacı, orman yangınları sırasında yaşanan 
gecikmelerin doğal hayatı olumsuz 
etkilediğini belirterek, Denizli'deki yangının 
tüm kentte altı gün boyunca is kokusu ve kül 
yağışıyla kendini hissettirdiğini vurguladı.

CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, TBMM 
Plan ve Bütçe Komisyonu'nda Tarım ve 
Orman Bakanlığı'nın 2025 yılı bütçe 
görüşmeleri sırasında yaptığı konuşmada, 
Denizli'deki orman yangınına geç müdahale 
edilmesi, atama bekleyen mühendisler, gıda 
güvenliği ve çiftçilerin yaşadığı finansal 
zorluklar gibi pek çok konuyu gündeme 
getirdi. Arpacı, özellikle yangın konusundaki 
ihmallere dikkat çekerek Tarım ve Orman 
Bakanı İbrahim Yumaklı'yı eleştirdi.

Denizli Yangınına Müdahale Gecikti

Arpacı'dan Bakan Yumaklı'ya Zor Sorular

Atama Bekleyen Mühendisler ve Gıda 
Güvenliği

Ayrıca, yangına müdahale etmeyen şirketin 
ödenmemiş borçları nedeniyle Devlet Hava 
Meydanları'ndan mazot sağlanmadığı 
iddialarını dile getiren Arpacı, Bakan 
Yumaklı'ya şu soruları yöneltti: “Yangına ilk 
ihbar saati ve ilk müdahale zamanı 
nedir?Mazot sağlanmamasının nedeni olarak 
gösterilen ihale borçları doğru mudur? 
Sözleşme şartlarının ihlali nedeniyle tutanak 
tutulduysa, cezai yaptırım uygulanmış 
mıdır?”

"Yangın saat 14.15'te başladı ancak 
Dalaman'dan gelen helikopterle ilk müdahale 
ancak 17.30'da yapılabildi. Saat 18.00'den 

sonra hava araçları çalışmadığı için yangın 
gece boyunca büyüdü ve altı gün içinde 
Tavas ilçesi sınırına kadar ulaştı" diyen 
Arpacı, bu duruma ilişkin tutanak tutulup 
tutulmadığını sordu ve gecikmenin 
nedenlerinin kamuoyuyla paylaşılmasını 
istedi.

Arpacı, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın tarım 
kredisi borçları için verdiği sözlerin 
tutulmadığını ifade ederek, "Seçim 
öncesinde tarım kredisi borçlarının 
anaparasını ödeyenlerin faizlerinin silineceği, 
zorlanan çiftçilere faizsiz taksit imkânı 
sağlanacağı söylenmişti. Ancak bu sözler 
tutulmadı" dedi.

Söz Verilen Destekler Gerçekleşmedi

Pamuktan mısıra, buğdaydan ayçiçeğine 
kadar birçok üründe üretim tehlike altında 
olduğunu ifade eden Arpacı, çiftçilerin 
ağustos ayında 31,2 milyar lira krediye 
ihtiyaç duyduğunu belirterek, bu miktarın 
haziran ayına kıyasla üç katına çıktığını 
söyledi. Kredilere erişemeyen on binlerce 
çiftçinin bulunduğunu dile getiren Arpacı, 
"Çiftçilerin kredi borçları en az bir yıl 
ertelenmeli ve yeni kredi imkânları 
sağlanmalıdır. Ayrıca, Ziraat Bankası, özel 
bankalara olan borçların da yapılandırılması 
için devreye girmelidir" diye konuştu.

Arpacı, Türkiye genelinde çiftçilerin 
yaşadığı ekonomik zorluklara da değindi. 
2024 hasat sezonunda birçok üreticinin zarar 
ettiğini ve borçlarını ödeyemez durumda 
olduğunu ifade eden Arpacı, çiftçilerin artan 
kredi borçlarıyla mücadele ettiğini belirtti. 
Ekim ayında başlayan yeni ekim sezonunda, 
üreticilerin daha önceki borçlarını bile 
kapatamadıklarını, bu nedenle tarlalarını 
ekemediklerini vurguladı.

Çiftçilerin Artan Kredi Borçları ve 

Finansal Sıkıntıları

Konuşmasına tarım ve hayvancılıkta 
sürdürülebilirliğin önemine değinerek 
başlayan Arpacı, gıda güvenliğini sağlamak 
için atama bekleyen genç mühendislerin 
taleplerine kulak verilmesi gerektiğini söyledi. 
Balıkçılık teknolojisi mühendisleri, gıda 
mühendisleri, su ürünleri mühendisleri, ziraat 
mühendisleri, veteriner hekimler ve 
biyologların atama beklediğini hatırlatan 
Arpacı, bu gençlerin istihdam edilmesiyle 
tarım ve hayvancılık sektörlerinin 
güçlendirilebileceğini belirtti. "Bu sese kulak 
verin, atamaları bir an önce yapın Sayın 
Bakan" diye seslendi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın Kırgızistan'ın 
borcunun silinmesine ve Trendyol gibi 
yabancı firmaların vergilerinden 
vazgeçilmesine değinen Arpacı, "Kendi 
çiftçimize gelince bu borçları silemiyor 
muyuz? Herkese para varsa bu ülkenin 
çiftçisine de para bulunabilir Sayın Bakan" 
ifadelerini kullandı. // Haber Merkezi
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Hazırlayan: Serap SofuluDenizli’nin ünlülerini sizinle paylaşmak istedik. Soru alanı kısıtlı olduğu için detaylı soru soramıyoruz en azından insanlarda merak uyandırıp araştırarak Denizli ünlüleri hakkında bilgi edinmelerini amaçlıyoruz.

Başkan Derya Baltalı, nazik 
ziyaretlerinden dolayı Başkan Kemal 
Sözkesen ve Yönetimine teşekkür 
ederken, Denizli OSB Yönetimi olarak 
kentteki tüm kurum, kuruluş, oda ve 
derneklerle işbirliği içinde çalışacaklarını 
söyledi.  Başkan Baltalı, sanayiciler ve 
sanayinin geleceği için, Denizli'nin ve 
ülkenin ekonomisine ve geleceğine katkı 
sunmak için ele ele vererek faydalı 
projeler üreteceklerini bu anlamda 
kurulacak bağların çok önemli olduğunun 
altını çizdi. 

Denizli OSB Yönetiminin ilk konuğu 
Güney Ege Kalkınma Ajansı (GEKA) 
Genel Sekreteri Ümit Gülyağı oldu. 
Gülyağı, Denizli Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetimine devraldıkları görevde 
başarılar diledi. Ziyarette GEKA ve Denizli 
OSB arasındaki işbirliğinin güçlenmesi ve 
ortaklaşa gerçekleştirilebilecek projeler 
hakkında fikir alışverişinde bulunuldu. 

DENİZLİ OSB YÖNETİMİ, DEGİAD'I 
AĞIRLADI

“SANAYİCİLERİMİZ VE SANAYİNİN 
GELECEĞİ İÇİN EL ELE VERECEĞİZ”

Denizli OSB Yönetim Kurulu Başkanı 
Derya Baltalı, nazik ziyaretlerinden dolayı 
GEKA Genel Sekreteri Ümit Gülyağı'na 
teşekkür etti. Başkan Baltalı; “Bir süre 
önce göreve gelen Sayın Ümit Gülyağı'na 
yeni görevinde başarılar dileriz. GEKA ile 
uzun yıllara dayanan verimli bir işbirliği 
geçmişimiz bulunuyor. GEKA'nın 
sanayiye yönelik finansal destekleri ve 
projelere yönelik katkıları büyük önem 
taşımaktadır. Bugüne kadar pek çok 
önemli projeyi birlikte hayata geçirdik. Bu 
ziyaret, GEKA ile olan güçlü işbirliğimizi 
daha da pekiştirmek için önemli bir 
adımdır. Gelecek dönemde de Denizli 
OSB olarak GEKA ile ortak projelere imza 
atmaya devam edeceğiz” dedi. 

Güney Ege Kalkınma 
Ajansı (GEKA) Genel 
Sekreteri Ümit Gülyağı, 
Denizli Genç İş İnsanları 
Derneği (DEGİAD) 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Kemal Sözkesen ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri 
ve Denizli Sanayiciler ve 
İş İnsanları Derneği 
(DESİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri 
Turgut ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Denizli 
OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Derya Baltalı ve 
Yönetime devraldıkları 
görev nedeniyle hayırlı 
olsun ziyaretinde 
bulundular. 

DENİZLİ OSB'YE DESİAD ZİYARETİ; 
“SANAYİDE GÜÇ BİRLİĞİ VE 
GELECEK VİZYONU”

Denizli Organize Sanayi Bölge 
Müdürlüğü'nde gerçekleşen ziyaretlerde 
konukları, Denizli OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Derya Baltalı, Yönetim Kurulu 
Başkanvekilleri Selim Yaymanoğlu ve 
Osman Uğurlu, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Cemalcan Sirkeci, Mehmet Çalışkan ve 
İsmail Aslan ile Bölge Müdürü Ahmet Taş 
karşıladı.

“GEKA İLE ORTAK PROJELERE İMZA 

ATMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

"KÜRESEL REKABETTE DENİZLİ: 
SANAYİNİN YÜKSELEN GÜCÜ"

Denizli Sanayiciler ve İş İnsanları 
Derneği (DESİAD) Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Turgut ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri de Denizli OSB Yönetimine hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu. 

DESİAD Başkanı Nuri Turgut, Başkan 

Derya Baltalı ve Yönetimini yeni görevleri 
için tebrik ederken, yeni yönetimin Denizli 
sanayisinin daha da güçlenmesi ve dünya 
ile rekabet eden bir Denizli hedefine 
ulaşmak adına devraldıkları bayrağı her 
zaman yukarı taşıyacaklarına emin 
olduklarını söyledi. 

Başkan Derya Baltalı, DESİAD Başkanı 
Nuri Turgut ve Yönetimine nazik 
ziyaretleri için teşekkür etti. Konuklarına 
Denizli OSB'de yürütülen ve yapılması 
planlanan çalışmalar hakkında bilgi veren 
Başkan Baltalı; “Denizli'nin sanayi 
sektöründe her geçen gün büyüyen bir 
güç haline geldiğine tanıklık ediyoruz. 
Yönetimimizle birlikte bu ivmeyi daha da 
yukarı taşıyacağımıza inancımız tam. 
Denizli sanayisi, küresel rekabet gücünü 
artıran bölgesel bir cazibe merkezi haline 
gelecek. Denizli OSB olarak, sanayimizin 
daha verimli ve sürdürülebilir hale gelmesi 
için önemli projelere imza atıyoruz. Bu 
adımları atarken, DESİAD ile de yakın 
işbirliği içinde çalışarak, Denizli'yi ulusal 
ve uluslararası alanda daha rekabetçi bir 
konuma getirmeyi hedefliyoruz” dedi. // 
Haber Merkezi

Denizli Genç İş İnsanları Derneği 
(DEGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Kemal 
Sözkesen ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 

gerçekleştirdikleri ziyaretteyeni yönetime 
başarılar dilerken, Bölge Müdürlüğü ve 
Derneğin işbirliğinde birçok çalışmaya 
imza atılabileceğini vurguladılar. Ziyarette, 
yapılabilecek çalışmalar hakkında fikir 
alışverişinde de bulunuldu. 

1907 yılında Buldan ilçesinin 

Narlıdere köyünde doğmuştur. 

Basılmış 22 kitabı vardır. Pamukkale 

üzerinde çeşitli dilde yayınlanmış 

broşürleri, Denizli tarihi ve Denizli 

İktisadı ile Kuvay-i Milliye ve Kurtuluş 

Savaşında Denizli, her yönüyle Denizli 

İli ve Turizm Kılavuzu adlı eserleri 

1984'te yayınlamıştır. Gerek inceleme 

çalışmaları ve gerek çeşitli dergi ve 

gazetelere yazdığı makaleleriyle 

Denizli kültürüne sürekli hizmet 

etmiştir. 

1963'te Denizli Belediyesi Meclis 

üyesi seçilmiş, Belediye'nin çeşitli 

bölümlerinden 1972'ye kadar çalışmış 

ve bu tarihte Belediye Reis 

Muavinliğinden emekli olmuştur.

CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı Tarım ve Orman Bakanlığı Bütçe Görüşmelerinde Konuştu

 ÇİFTÇİ BORÇ BATAĞINDA ORMANLAR KÜL OLUYOR
CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, Orman Yangınlarına 
Müdahale Eksikliğini ve Çiftçinin Sorunlarını Gündeme Taşıdı

DENİZLİ OSB YÖNETİMİNE TEBRİK ZİYARETLERİ SÜRÜYOR
Denizli Organize Sanayi Bölgesi Yönetimine, Denizli protokolünden ziyaretler sürüyor
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Arpacı, geçtiğimiz günlerde Denizli'de altı 

gün süren Karcı Dağı'ndaki orman yangınına 
geç müdahale edilmesini sert sözlerle 
eleştirdi. Karcı Dağı'ndaki yangının sarp bir 
bölgede çıktığını, yangın söndürme 
helikopteri olmasına rağmen ilk müdahalenin 
150 dakika sonra yapılabildiğini belirten 
Arpacı, Bakan Yumaklı'nın "Yangına 
müdahale süresini 40 dakikadan 11 dakikaya 
indirdik" açıklamasının sahada karşılık 
bulmadığını ifade etti.

Arpacı, orman yangınları sırasında yaşanan 
gecikmelerin doğal hayatı olumsuz 
etkilediğini belirterek, Denizli'deki yangının 
tüm kentte altı gün boyunca is kokusu ve kül 
yağışıyla kendini hissettirdiğini vurguladı.

CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, TBMM 
Plan ve Bütçe Komisyonu'nda Tarım ve 
Orman Bakanlığı'nın 2025 yılı bütçe 
görüşmeleri sırasında yaptığı konuşmada, 
Denizli'deki orman yangınına geç müdahale 
edilmesi, atama bekleyen mühendisler, gıda 
güvenliği ve çiftçilerin yaşadığı finansal 
zorluklar gibi pek çok konuyu gündeme 
getirdi. Arpacı, özellikle yangın konusundaki 
ihmallere dikkat çekerek Tarım ve Orman 
Bakanı İbrahim Yumaklı'yı eleştirdi.

Denizli Yangınına Müdahale Gecikti

Arpacı'dan Bakan Yumaklı'ya Zor Sorular

Atama Bekleyen Mühendisler ve Gıda 
Güvenliği

Ayrıca, yangına müdahale etmeyen şirketin 
ödenmemiş borçları nedeniyle Devlet Hava 
Meydanları'ndan mazot sağlanmadığı 
iddialarını dile getiren Arpacı, Bakan 
Yumaklı'ya şu soruları yöneltti: “Yangına ilk 
ihbar saati ve ilk müdahale zamanı 
nedir?Mazot sağlanmamasının nedeni olarak 
gösterilen ihale borçları doğru mudur? 
Sözleşme şartlarının ihlali nedeniyle tutanak 
tutulduysa, cezai yaptırım uygulanmış 
mıdır?”

"Yangın saat 14.15'te başladı ancak 
Dalaman'dan gelen helikopterle ilk müdahale 
ancak 17.30'da yapılabildi. Saat 18.00'den 

sonra hava araçları çalışmadığı için yangın 
gece boyunca büyüdü ve altı gün içinde 
Tavas ilçesi sınırına kadar ulaştı" diyen 
Arpacı, bu duruma ilişkin tutanak tutulup 
tutulmadığını sordu ve gecikmenin 
nedenlerinin kamuoyuyla paylaşılmasını 
istedi.

Arpacı, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın tarım 
kredisi borçları için verdiği sözlerin 
tutulmadığını ifade ederek, "Seçim 
öncesinde tarım kredisi borçlarının 
anaparasını ödeyenlerin faizlerinin silineceği, 
zorlanan çiftçilere faizsiz taksit imkânı 
sağlanacağı söylenmişti. Ancak bu sözler 
tutulmadı" dedi.

Söz Verilen Destekler Gerçekleşmedi

Pamuktan mısıra, buğdaydan ayçiçeğine 
kadar birçok üründe üretim tehlike altında 
olduğunu ifade eden Arpacı, çiftçilerin 
ağustos ayında 31,2 milyar lira krediye 
ihtiyaç duyduğunu belirterek, bu miktarın 
haziran ayına kıyasla üç katına çıktığını 
söyledi. Kredilere erişemeyen on binlerce 
çiftçinin bulunduğunu dile getiren Arpacı, 
"Çiftçilerin kredi borçları en az bir yıl 
ertelenmeli ve yeni kredi imkânları 
sağlanmalıdır. Ayrıca, Ziraat Bankası, özel 
bankalara olan borçların da yapılandırılması 
için devreye girmelidir" diye konuştu.

Arpacı, Türkiye genelinde çiftçilerin 
yaşadığı ekonomik zorluklara da değindi. 
2024 hasat sezonunda birçok üreticinin zarar 
ettiğini ve borçlarını ödeyemez durumda 
olduğunu ifade eden Arpacı, çiftçilerin artan 
kredi borçlarıyla mücadele ettiğini belirtti. 
Ekim ayında başlayan yeni ekim sezonunda, 
üreticilerin daha önceki borçlarını bile 
kapatamadıklarını, bu nedenle tarlalarını 
ekemediklerini vurguladı.

Çiftçilerin Artan Kredi Borçları ve 

Finansal Sıkıntıları

Konuşmasına tarım ve hayvancılıkta 
sürdürülebilirliğin önemine değinerek 
başlayan Arpacı, gıda güvenliğini sağlamak 
için atama bekleyen genç mühendislerin 
taleplerine kulak verilmesi gerektiğini söyledi. 
Balıkçılık teknolojisi mühendisleri, gıda 
mühendisleri, su ürünleri mühendisleri, ziraat 
mühendisleri, veteriner hekimler ve 
biyologların atama beklediğini hatırlatan 
Arpacı, bu gençlerin istihdam edilmesiyle 
tarım ve hayvancılık sektörlerinin 
güçlendirilebileceğini belirtti. "Bu sese kulak 
verin, atamaları bir an önce yapın Sayın 
Bakan" diye seslendi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın Kırgızistan'ın 
borcunun silinmesine ve Trendyol gibi 
yabancı firmaların vergilerinden 
vazgeçilmesine değinen Arpacı, "Kendi 
çiftçimize gelince bu borçları silemiyor 
muyuz? Herkese para varsa bu ülkenin 
çiftçisine de para bulunabilir Sayın Bakan" 
ifadelerini kullandı. // Haber Merkezi
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Başkan Derya Baltalı, nazik 
ziyaretlerinden dolayı Başkan Kemal 
Sözkesen ve Yönetimine teşekkür 
ederken, Denizli OSB Yönetimi olarak 
kentteki tüm kurum, kuruluş, oda ve 
derneklerle işbirliği içinde çalışacaklarını 
söyledi.  Başkan Baltalı, sanayiciler ve 
sanayinin geleceği için, Denizli'nin ve 
ülkenin ekonomisine ve geleceğine katkı 
sunmak için ele ele vererek faydalı 
projeler üreteceklerini bu anlamda 
kurulacak bağların çok önemli olduğunun 
altını çizdi. 

Denizli OSB Yönetiminin ilk konuğu 
Güney Ege Kalkınma Ajansı (GEKA) 
Genel Sekreteri Ümit Gülyağı oldu. 
Gülyağı, Denizli Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetimine devraldıkları görevde 
başarılar diledi. Ziyarette GEKA ve Denizli 
OSB arasındaki işbirliğinin güçlenmesi ve 
ortaklaşa gerçekleştirilebilecek projeler 
hakkında fikir alışverişinde bulunuldu. 

DENİZLİ OSB YÖNETİMİ, DEGİAD'I 
AĞIRLADI

“SANAYİCİLERİMİZ VE SANAYİNİN 
GELECEĞİ İÇİN EL ELE VERECEĞİZ”

Denizli OSB Yönetim Kurulu Başkanı 
Derya Baltalı, nazik ziyaretlerinden dolayı 
GEKA Genel Sekreteri Ümit Gülyağı'na 
teşekkür etti. Başkan Baltalı; “Bir süre 
önce göreve gelen Sayın Ümit Gülyağı'na 
yeni görevinde başarılar dileriz. GEKA ile 
uzun yıllara dayanan verimli bir işbirliği 
geçmişimiz bulunuyor. GEKA'nın 
sanayiye yönelik finansal destekleri ve 
projelere yönelik katkıları büyük önem 
taşımaktadır. Bugüne kadar pek çok 
önemli projeyi birlikte hayata geçirdik. Bu 
ziyaret, GEKA ile olan güçlü işbirliğimizi 
daha da pekiştirmek için önemli bir 
adımdır. Gelecek dönemde de Denizli 
OSB olarak GEKA ile ortak projelere imza 
atmaya devam edeceğiz” dedi. 

Güney Ege Kalkınma 
Ajansı (GEKA) Genel 
Sekreteri Ümit Gülyağı, 
Denizli Genç İş İnsanları 
Derneği (DEGİAD) 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Kemal Sözkesen ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri 
ve Denizli Sanayiciler ve 
İş İnsanları Derneği 
(DESİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanı Nuri 
Turgut ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Denizli 
OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Derya Baltalı ve 
Yönetime devraldıkları 
görev nedeniyle hayırlı 
olsun ziyaretinde 
bulundular. 

DENİZLİ OSB'YE DESİAD ZİYARETİ; 
“SANAYİDE GÜÇ BİRLİĞİ VE 
GELECEK VİZYONU”

Denizli Organize Sanayi Bölge 
Müdürlüğü'nde gerçekleşen ziyaretlerde 
konukları, Denizli OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Derya Baltalı, Yönetim Kurulu 
Başkanvekilleri Selim Yaymanoğlu ve 
Osman Uğurlu, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Cemalcan Sirkeci, Mehmet Çalışkan ve 
İsmail Aslan ile Bölge Müdürü Ahmet Taş 
karşıladı.

“GEKA İLE ORTAK PROJELERE İMZA 

ATMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

"KÜRESEL REKABETTE DENİZLİ: 
SANAYİNİN YÜKSELEN GÜCÜ"

Denizli Sanayiciler ve İş İnsanları 
Derneği (DESİAD) Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Turgut ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri de Denizli OSB Yönetimine hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu. 

DESİAD Başkanı Nuri Turgut, Başkan 

Derya Baltalı ve Yönetimini yeni görevleri 
için tebrik ederken, yeni yönetimin Denizli 
sanayisinin daha da güçlenmesi ve dünya 
ile rekabet eden bir Denizli hedefine 
ulaşmak adına devraldıkları bayrağı her 
zaman yukarı taşıyacaklarına emin 
olduklarını söyledi. 

Başkan Derya Baltalı, DESİAD Başkanı 
Nuri Turgut ve Yönetimine nazik 
ziyaretleri için teşekkür etti. Konuklarına 
Denizli OSB'de yürütülen ve yapılması 
planlanan çalışmalar hakkında bilgi veren 
Başkan Baltalı; “Denizli'nin sanayi 
sektöründe her geçen gün büyüyen bir 
güç haline geldiğine tanıklık ediyoruz. 
Yönetimimizle birlikte bu ivmeyi daha da 
yukarı taşıyacağımıza inancımız tam. 
Denizli sanayisi, küresel rekabet gücünü 
artıran bölgesel bir cazibe merkezi haline 
gelecek. Denizli OSB olarak, sanayimizin 
daha verimli ve sürdürülebilir hale gelmesi 
için önemli projelere imza atıyoruz. Bu 
adımları atarken, DESİAD ile de yakın 
işbirliği içinde çalışarak, Denizli'yi ulusal 
ve uluslararası alanda daha rekabetçi bir 
konuma getirmeyi hedefliyoruz” dedi. // 
Haber Merkezi

Denizli Genç İş İnsanları Derneği 
(DEGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Kemal 
Sözkesen ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 

gerçekleştirdikleri ziyaretteyeni yönetime 
başarılar dilerken, Bölge Müdürlüğü ve 
Derneğin işbirliğinde birçok çalışmaya 
imza atılabileceğini vurguladılar. Ziyarette, 
yapılabilecek çalışmalar hakkında fikir 
alışverişinde de bulunuldu. 

1907 yılında Buldan ilçesinin 

Narlıdere köyünde doğmuştur. 

Basılmış 22 kitabı vardır. Pamukkale 

üzerinde çeşitli dilde yayınlanmış 

broşürleri, Denizli tarihi ve Denizli 

İktisadı ile Kuvay-i Milliye ve Kurtuluş 

Savaşında Denizli, her yönüyle Denizli 

İli ve Turizm Kılavuzu adlı eserleri 

1984'te yayınlamıştır. Gerek inceleme 

çalışmaları ve gerek çeşitli dergi ve 

gazetelere yazdığı makaleleriyle 

Denizli kültürüne sürekli hizmet 

etmiştir. 

1963'te Denizli Belediyesi Meclis 

üyesi seçilmiş, Belediye'nin çeşitli 

bölümlerinden 1972'ye kadar çalışmış 

ve bu tarihte Belediye Reis 

Muavinliğinden emekli olmuştur.

CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı Tarım ve Orman Bakanlığı Bütçe Görüşmelerinde Konuştu

 ÇİFTÇİ BORÇ BATAĞINDA ORMANLAR KÜL OLUYOR
CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, Orman Yangınlarına 
Müdahale Eksikliğini ve Çiftçinin Sorunlarını Gündeme Taşıdı

DENİZLİ OSB YÖNETİMİNE TEBRİK ZİYARETLERİ SÜRÜYOR
Denizli Organize Sanayi Bölgesi Yönetimine, Denizli protokolünden ziyaretler sürüyor



PLAN
PROJE
TAAHHÜT
MÜTEAHHİTLİK

0533 377 3884
Semih HacımDenizli Karayolu 8.km Kızılcayer Mah.

Boztoprak Kümeevleri No:1 Çivril/Denizli

Fabrika: 0532 445 9713
www.semihhacim.com

Tarım Ürünleri A.Ş.

  SİYASİ GAZETE   YIL:10       SAYI:536                                                 11 KASIM 2024  PAZARTESİ            4 TL

www.genccivrilgazetesi.com

Geri dönüşü olmayan 
hibe kredinizi firmamıza 
başvurarak alabilirsiniz...  desteği%70

 ’e varan
HİBE

Saray Mh.Cumhuriyet Cd. No:57/1  Çivril / Denizli

Tel: 0258 713 66 06 0534 965 85 18

TAM DESTEK, KESİN SONUÇ

MUSTAFA GEYİK AĞIR NAKLİYAT

MUSTAFA GEYİK
AĞIR NAKLİYAT

Mustafa GEYİK
0532 471 93 52
mustafageyik20@hotmail.com

ÇİVRİL / DENİZLİ

HARİTA  İNŞAAT  GAYRİMENKUL
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bu yolda evlerinizi 
güzelleştirmeye
talibiz...

Kaliteli İşçilik, kaliteli 
malzeme; mutlu müşteriler 
mottosuyla çıktığımız 

Isıtma	-	Doğalgaz

Muhammet Akışık

0.536 826 28 66 - 0.532 423 35 48

Kombi
Çivril	Yetkili	Servisi

Paket Servisimiz Vardır

Çarşı Mah. Cumhuriyet_6 Cad. 
No:232 Çivril / Denizli

0258 911 0333

0532 205 1505

TÜRKİYE DİSTRİBÜTÖRÜ
AYYILDIZ TEKNOLOJİ

SATIŞ NOKTASIDIR

A R L I KM I M 

* MİMARİ PROJE * İÇ MEKAN TASARIM * KONSEPT PROJE * TADİLAT PROJESİ

* ANAHTAR TESLİM * MÜTEAHHİTLİK * HAYVANCILIK PROJELERİ * DESTEK - HİBE PROJELERİ

BİCAN HAFRİYATBİCAN HAFRİYATBİCAN HAFRİYAT

Her Türlü Hafriyat İşleri
Kamyon ve Kepçe Kiralama
Mini Eskavatör Mevcuttur

Oto Alım Satım ve Komisyon

Cüneyt Bican      Adnan BicanCüneyt Bican      Adnan BicanCüneyt Bican      Adnan Bican
0(535) 612 24 90                    0(543) 744 47 85

ÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTE

EN UYGUN
FİYATLARLA

HİZMETİNİZDEYİZ

ÖZEN MARKET
Nuri ÖZEN

0 533 314 16 60
Balçıkhisar Mahallesi Çivril/DENİZLİ

0507 959 7700-0553 713 0001 Kerem SakinÇarşı Mah. İsmet İnönü 
Blv. No:68  Otogar Karşısı Çivril

ERGÜL PİDE
Çorba-Şiş-Köfte-Tavuk Şiş-Adana Kebap-Yaprak Döner
Lahmacun &
Pide Çeşitleri

0258 713 3360
0537 848 3127

Ş.Ahmet Kandaş Cad. No:8 (Eski Avrupa Oteli Karşısı) Çivril

GÜVEN EMLAK

Satılık Ev - Arsa - Daire
Tarla - Bağ - Bahçe 
Deyerinde Alım Satımı Yapılır

Gsm:0.532 763 47 22

Çarşı Mah. 3 Nolu Belediye İş Hanı:No:14
Çivril / Denizli

Hayati GÜVEN


